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سالروز میلاد حضرت 

قائم مقام مدیرعامل شرکت توزیع برق استان اصفهان از ارسال ۳ دیزل ژنراتور 
برای تأمین برق موکب های اربعین به کربلا خبر داد.

به گزارش »تســنیم«، رحمت ا... حمامیان در نشســت تبیین اقدامات ستاد 
توسعه و بازسازی عتبات عالیات استان اصفهان در پیاده روی اربعین با بیان 
اینکه شــرکت توزیع برق در کنار دیگر ارگان ها هماهنگی و اقدامات لازم برای 
تسهیل خدمت رســانی به زائران اربعین را انجام می دهد، گفت: شرکت توزیع 
برق استان اصفهان در اربعین امسال با توجه به هماهنگی های به عمل آمده 
برای تأمین برق موکب های استان در کربلا ۳ دستگاه دیزل ژنراتور برق سیار را 
پیش بینی کرده که تاکنون 2 دستگاه جاگذاری شده است  و یک دستگاه دیگر 

هم روز دوشنبه به کربلا اعزام و مستقر خواهد شد .

وی افزود: همچنین گروهی از کارشناسان و تکنسین های بازنشسته شرکت 
توزیع برق برای تأمین آب مورد نیاز برای رفع مشکلات برق موکب ها به صورت 

داوطلبانه به کربلا اعزام شده اند.
قائم مقام مدیرعامل شــرکت توزیع برق اســتان اصفهان خاطرنشــان کرد: 
علاوه بر موارد فوق برای تأمین برق موکب ها تجهیزات برقی نیز به کربلا ارسال 
خواهد شد که هزینه آن توسط مردم تأمین شده و شرکت توزیع برق هیچ گونه 

هزینه ای انجام نداده است.
وی افزود: گروه های داوطلبی نیز برای حضور در کربلا )با هزینه شخصی( اعزام 
شــده اند تا بتوانند تأمین برق که یکی از موضوعات زیربنایی در اسکان زائران 

اربعین است را به بهترین شکل انجام دهند.

قائم مقام مدیرعامل شرکت توزیع برق استان اصفهان خبرداد

ارسال ۳ دستگاه دیزل ژنراتور از اصفهان برای تأمین برق موکب ها
نوبت دوم

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان

فراخوان مناقصه عمومی دو مرحله ای 

1- شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان در نظر دارد مناقصه عمومی دو مرحله ای، به شرح جدول زیر را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. 

شماره سامانه تدارکات الکترونیکی دولتمبلغ تضمین )ریال( شماره مناقصه موضوعردیف

200۳0014۳40001۳5 198۳,929,175,000 – 2 - 40۳خرید شیر آلات و اتصالات آبرسانی چدنی و فولادی 1

2- کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشــایی پاکتها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به 
آدرس: www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی 

را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند. تاریخ انتشار مناقصه در سامانه: تاریخ ۱۴۰۳/۰۵/۲۱ می باشد.

تاریخروزساعتعنوان

140۳/05/24چهارشنبه 1۳:00مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه

140۳/06/05دوشنبه 1۳:00مهلت زمانی ارسال پیشنهاد

140۳/06/06سه شنبه8:00زمان بازگشائی پاکت ها

۳- اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت های الف:
1-۳- آدرس: اصفهان، خیابان شیخ کلینی، خیابان جابر ابن حیان، دبیرخانه معاملات شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان، تلفن:8-۳66800۳0-0۳1، اتاق )292( 

4- اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه:
1-4-مرکز تماس:۱۴۵۶

2-4- دفتر ثبت نام:889697۳7 و 8519۳768
5- اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام سایر استانها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش ثبت نام/ پروفایل/ تامین کننده/ مناقصه گر موجود است.

 

شهرداری شــاهین شــهر در نظر دارد اجاره 2 واحد اداری خدماتی واقع در پارکینگ طبقاتی را از طریق مزایده عمومی و با جزئیات مندرج در اسناد 
مزایده، با بهره گیری از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )www.setadiran.ir( و با شماره مزایده 500۳0947۳4000020 به صورت الکترونیکی 

واگذار نماید.
مهلت دریافت اسناد مزایده: 140۳/05/۳1 زمان انتشار در سایت: 140۳/05/۳0   

آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت: 140۳/06/11 تاریخ بازدید: 140۳/06/11   
زمان اعلام به برنده: 140۳/06/1۳ زمان بازگشایی: 140۳/06/11   

ضمنا رعایت موارد ذیل الزامی است:
1- برگزاری مزایده صرفا از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت می باشد و کلیه مراحل فرآیند مزایده شامل خرید و دریافت اسناد مزایده )در 
صورت وجود هزینه مربوطه(، پرداخت تضمین شرکت در مزایده )ودیعه(، ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن مزایده گران محترم 

از این طریق امکان پذیر می باشد.
2- کلیه اطلاعات موارد اجاره شامل مشخصات، شرایط و نحوه اجاره در برد اعلان عمومی سامانه مزایده، قابل مشاهده، بررسی و انتخاب می باشد.

۳- علاقه مندان به شرکت در مزایده می بایست جهت ثبت نام و دریافت گواهی الکترونیکی )توکن( با شماره های ذیل تماس حاصل نمایند:
مرکز پشتیبانی و راهبردی سامانه: 419۳4- 021

اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام استان ها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش »ثبت نام/ پروفایل مزایده گر« موجود است.

آگهی مزایده اجاره
)نوبت دوم(

چاپ اول

م الف: 177027۳
سعید ابریشمی راد- شهردار شاهین شهر 
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خبرخبر در  در زاینده رودزاینده رود
 جاریست ... جاریست ...

با افراد و مراکز دخیل 
در سقط غیرقانونی 

جنین برخورد 
می شود

 اندرحکایت فعالیت نقل و انتقالاتی ذوب  اندرحکایت فعالیت نقل و انتقالاتی ذوب آهن در  بازار آهن در  بازار 
تابستانی در تقویت خط حملهتابستانی در تقویت خط حمله

گاندوی بی زهرگاندوی بی زهر



چهار شنبه  ۲۴ مرداد ۱۴۰۳ / ۹ صفر ۱۴۴۶ / ۱۴ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۵۴

 چرا برق  اردستان بدون اطلاع قبلی قطع می شود؟
این روزها که اردستان گرم ترین روزهای خود را سپری می کند، تحمل داغی تابستان سوزان با قطع 

مکرر برق سخت تر شده است.
علاوه بر تحمل گرمای سوزان اردستان، آسیب به دســتگاه های برقی، ضرر و زیان کسبه و مشاغل 
و تولیدی ها و اختلال در روند خدمت رسانی مراکز خدماتی از خســارت های قطع مکرر و نامنظم 
برق است که اقشار مختلف مردم را کلافه و ســرگردان کرده است. اقشار مختلف مردم در ارتباط با 
خبرنگار »ایسنا« ضمن گلایه از بی نظمی و بی برنامگی در قطع برق، می گویند اگر قرار است قطعی 
برق داشته باشیم، چرا مسئولان شرکت توزیع برق قبل از آن جدول قطع را در اختیار شهروندان قرار 
نمی دهند. برای پرس و جوی بیشتر و علت قطع ناگهانی برق به سراغ مدیر اداره بهره برداری امور 
برق شهرستان اردستان رفتیم و سئوال کردیم چرا برق مشترکان خانگی بدون اطلاع قطع می شود؟

احمد پوربافران در گفت وگو با »ایسنا«، اظهار کرد: قطعی برق تصمیمی است که از دفتر مدیریت بار 
کشور در تهران گرفته می شود و حتی رئیس اداره، کارشناسان بهره برداری و هیچ کدام از عوامل اداره 
برق هیچ گونه اطلاعی از مدت و زمان آن ندارند. وی در پاسخ به اینکه سال های گذشته برنامه ریزی 
برای قطعی برق وجود داشت ولی امسال بدون اطلاع قطع می شود، گفت: حتی شرکت توزیع برق 
اســتان هم از قطعی برق اطلاعی ندارد و ما هم قبول داریم که رویه درستی نیست که بدون اطلاع 

برق مشترکان خانگی قطع شود. 
مدیر اداره بهره برداری امور برق شهرســتان اردســتان با بیان اینکه وضعیت به گونه ای اســت که 
علیرغم جدول بندی و اطلاع رسانی که برای قطعی برق صنایع و کشاورزی تنظیم شده بود، مجدد 
اطلاع دادند که خارج از جدول بندی که قبلًا اطلاع رسانی شده هر روز از ساعت ۱۸ تا ۲۲ صنایع قطع 
می شود. پوربافران خاطرنشان کرد: هیچ برنامه ای برای قطع برق مشترکان خانگی وجود نداشت، 
ولی به دلیل کمبود برق حدود یک هفته ای می شود که برق مشترکان عمومی و خانگی در شهرستان 
اردستان نیز قطع می شود. هنوز اطلاعیه دقیقی برای پایان خاموشی ها اعلام نشده است. وی در 
خصوص گلایه مردم مبنی بر سوختن وسایل خانگی در پی قطعی برق گفت: در زمانی که برق منازل 
قطع و وصل می شود وسیله ای نمی سوزد و فقط زمانی که نوســانات برق کم یا زیاد شود احتمال 
خسارت وجود دارد که در این مواقع مردم می توانند ضمن تماس با شماره ۱۲۱ و درخواست حضور 
کارشناس ایمنی موضوع را بررسی کنند که اگر تقصیر از نوســانات برق بود امور برق خسارت را از 

طریق بیمه پرداخت می کند.

 کاشان میزبان بیست و یکمین سوگواره  
»هنر در ساحت عاشورا«

 رئیس ســازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشــی شهرداری کاشــان گفت: بیســت ویکمین دوره 
سوگواره  »هنر در ساحت عاشورا« با هدف بازگویی واقعه عاشورا به زبان هنر در تالار شهر  شهرداری 
کاشان برگزار می شود. محمدعلی فرجی در  گفت وگو با »ایســنا«، اظهار کرد: این برنامه با هدف 
حفظ و اشــاعه فرهنگ و آیین های عاشــورایی با دعوت از جمعی از هنرمندان آیین های ســنتی 
منطقه فرهنگی کاشــان برگزار می شــود. وی افزود: اجرای آیین های عاشورایی چاووش خوانی، 
ســقایی، خوانش ترکیب بند محتشــم، تعزیه و نخل گردانی به عنوان برنامه های اصلی سوگواره 
امسال برگزار خواهد شد تا هنرمندان نیز سهمی در پاسداشت مقام امام حسین)ع( داشته باشند. 
رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری کاشــان تصریح کرد: نمایشگاه آثار هنری 
در رشــته های خطاطی، نگارگری، منبت کاری، طراحی، قلم زنی، نقاشی و آثار گروهی عکاسان از 
ساعت ۱۸ روز چهارشــنبه)امروز( در محل اجرای این رویداد پذیرای بازدیدکنندگان است. فرجی 
ضمن دعوت از شــهروندان برای حضور در این برنامه، گفت: بیســت و یکمین ســوگواره  »هنر در 
 ساحت عاشورا« همراه با بخش های متنوع آن روز چهارشنبه ۲۴ مردادماه از ساعت ۲۰ در تالار شهر  

شهرداری کاشان اجرا خواهد شد.

بیماران اردستان؛ زیر تیغ زیرمیزی

زخم کهنه و قدیمی بر تن نظام سلامت
زیرمیزی گرفتن برخی پزشکان، زخمی کهنه و قدیمی 
اســت که بر پیکر نظام ســلامت باقی مانده و برخی 
پزشکان به دلیل اینکه، تعرفه های تعیین شده از سوی دولت را واقعی 
و متناســب با نرخ تورم نمی دانند یــا به دلیل انحصاری که در رشــته 
تخصصی شــان به دلیل کمبود پزشک ایجاد شــده، اقدام به دریافت 

زیرمیزی از بیماران می کنند.
در این میان، بیمارانی که در شرایط اضطراری و به ناچار مجبور به پرداخت 
دستمزد جداگانه به پزشک می شوند، متحمل هزینه های بسیار زیادی 
می شوند و به این ترتیب در تنگنای انتخاب حفظ جان یا مال ناچیز خود، 
باید یکی را انتخاب کنند. شهرستان اردستان از جمله مناطق کشورمان 
است که ساکنان آن از مشکلاتی در روند درمان از جمله کمبود امکانات، 
وجود پزشــکان زبده و دریافت هــای نامتعارف برخی پزشــکان رنج 

می برند و گلایه های بسیاری از متصدیان این حوزه دارند.
سعید یکی از شــهروندان اردستان اســت که پس از آنکه خانمش از 
درد کیسه صفرا به پزشکی در بیمارســتان مراجعه می کند با پیشنهاد 
۲۰میلیونــی برای عمــل جراحی مواجه می شــود با یــادآوری اینکه 
هزینه های بیمارســتان جدا خواهد بود. محســن هم که چندی قبل 
به سبب مشکل کیست مویی به پزشــک مراجعه کرده بود، می گوید: 
پزشک معالج برای عمل جراحی کیست مویی همسرم ۵ میلیون تومان 
درخواست و اعلام کرد که پرداخت آن باید قبل از عمل واریز شود. مردم 
با ارسال پیام های بسیار به خبرنگار »ایسنا«، گلایه های بسیاری درباره 
وجود تخلف و اخذ زیرمیزی گزارش داده اند و با درخواست پزشک برای 
پرداخت هزینه ای چندین برابری نســبت به تعرفه پزشکی یک عمل 

مواجه شده اند.

مردم شکایت زیرمیزی پزشکان را مکتوب اطلاع دهند
مدیر شبکه بهداشت و درمان اردستان در گفت وگو با »ایسنا« می گوید: 
تعداد پزشکانی که ممکن است درخواســت زیرمیزی کنند، نسبت به 
جمعیت جامعه پزشکی، بســیار محدود است، ولی برای همین تعداد 
هم قانون گذار در ابلاغ های مختلف راه های برخورد را تعیین کرده است.

حسن ذبیحی با بیان اینکه مشکلی که وجود دارد این است که بیماران 
و افرادی که زیرمیزی می دهند گزارشات کتبی خود را ارائه نمی دهند و 
فقط با تلفن و فضای مجازی شکایت می کنند، گفت: مردم می توانند 
شکایت از بابت هرگونه اضافه پرداختی یا درخواست برای مبلغ اضافی 
را یا از طریق سامانه ۱۹۰ یا به صورت مکتوب به شبکه بهداشت و درمان 
اطلاع دهند و مطمئن باشند که ما پیگیری می کنیم. خاطیان علاوه بر 

اینکه هزینه اضافی را باز می گردانند به تعزیرات نیز معرفی می شوند و 
طبق قانون با آنها برخورد خواهد شد. وی خاطرنشان کرد: همه پزشکان 
موظف به رعایت تعرفه های تعیین شــده هستند و افراد نباید خارج از 
تعرفه مشخص شــده پولی پرداخت کنند و در صورت پرداخت پول به 

پزشکی رسید بگیرند تا به تخلفات دریافت زیرمیزی رسیدگی شود.

اکثر موارد زیرمیزی در مطب ها اخذ می شود
رئیس بیمارستان شهید بهشتی اردستان به »ایسنا« گفت: زیرمیزی 
مشکل نظام سلامت بوده و هست و متأسفانه در تمام کشور وجود دارد. 
به دفعات در جلسات متخصصان تذکر کلی داده ایم و موضوع را مطرح 
کرده ایم، اما برای اینکه بتوانیم برخورد مؤثرتری داشــته باشــیم باید 
گزارشات مردم با مستندات کتبی باشد تا بتوانیم با متخصص مربوطه 

برخورد کنیم. کلام شفاهی و حرف های کلی راه به جایی نمی برد.
محمود زاهدنژاد با بیان اینکه تعرفه پزشکان در مطب ها نیز باید توسط 
سازمان نظام پزشــکی و معاونت درمان شــبکه نظارت شود، افزود: 
مطب ها جزو حیطه بازرسی بیمارستان نیســتند و اگر کسی در مطب 
شخصی یا خارج بیمارستان طلب زیرمیزی کرد باید به همراه مستندات 
از طریق نظام پزشــکی یا معاونت درمان شبکه یا سامانه های بازرسی 
مثل ۱۹۰ طرح شکایت کند. اکثر موارد زیرمیزی در مطب ها اخذ می شود 

که مسیر شــکایت را اعلام کردم، اما اگر طلب زیرمیزی در بیمارستان 
صورت بگیرد با شرایطی که اشاره کردیم حتماً برخورد می کنیم.

باید شرایط شهرستان را هم در نظر بگیریم
رئیس اداره تعزیرات حکومتی اردســتان درباره دریافت زیرمیزی از 
بیماران توسط برخی پزشکان به »ایسنا« گفت: قانون برای هر خدمتی 
که به مردم عرضه می شود چه در قالب مهندسی و یا پزشکی و خدماتی 
و ... باشد، مبلغی را به عنوان تعرفه در نظر گرفته است و بر اساس قانون 

اگر تعرفه را رعایت نکنند و اضافه مازاد دریافت کنند، تخلف است.
امید سلامی با تأکید بر اینکه اگر گزارشی مبنی بر زیرمیزی به تعزیرات 
حکومتی ارســال شــود طبق ضوابط و مقررات برخورد قانونی صورت 
می گیرد، گفت: ضمن اینکه به هیچ عنوان زیرمیزی گرفتن پزشــکان 
را تأیید نمی کنیم و با متخلفان طبق قانون برخورد می شــود؛ ولی باید 
شــرایط شهرســتان را هم در نظر گرفت. وی اضافه کرد: زمانی که در 
شهرستان فقط یک پزشک متخصص وجود دارد و جان مردم در میان 
باشد باید ارزیابی شود که آیا واقعاً آن پزشک می تواند شهرستان را ترک 
کند یا خیر؟ در این وضعیت ســلامت مردم چه می شود؟ البته قانون 
مشخص نکرده که اگر فقط یک پزشک در منطقه حضور داشت چگونه 

برخورد شود و همه را به یک میزان مجازات تعیین کرده است.

فرماندار شهرستان تیران و کرون گفت: مطالبه گری 
ســازمان های مردم نهــاد در حوزه هــای مختلف 
شهرستانی باید تخصصی و هدفمند باشد و موضوع 
خاص را تا اینکه به نتیجه برسد به صورت جدی و کار 

کارشناسی دنبال و پیگیری کنند. 
به گزارش »ایمنا«، علی محمدی کیا در نشســت با 
دبیران، مدیران عامل و مسئولان تشکل های مردم 
نهاد تیران و کرون در محل اردوگاه فرهنگی و تربیتی 
این شهرستان، اظهارکرد: ســمن ها از جمله مراکز 
مردمی محســوب می شــوند که ارتباط با لایه های 
مختلف را برقرار و اینگونه مطالبات عمومی را پیگیری 
و یا در راســتای هدف های خود طرح و برنامه اجرا 
می کنند. وی با بیان اینکه اولویت های شهرستان باید 

در موضوع بندی فعالیتی مراکز مردمی مورد توجه 
قرار گیرد، تصریح کرد: اعضای ســازمان های مردم 
نهاد در کنار دستگاه های اداری و هم افزایی با دیگر 
مراکز اولویت های منطقه را دنبال کنند. محمدی کیا 
اضافه کرد: نهادهــای اداری این نهادهای عمومی را 
همراه و در کنار خود بدانند و از پاسخ دهی و رسیدگی 
به دغدغه های آنان نگران نباشــند. وی بومی سازی 
ظرفیت ها و تأســیس نهادهای مردمــی مورد نیاز 
در شهرســتان را مهم خواند و گفت: نیازهای ادارات 
مشخص بوده و باید زمینه سازی مشارکت مردم در 
رفع نیازها با تأسیس سازمان های مردم نهاد فراهم 
شود. فرماندار تیران و کرون با بیان اینکه بازنشستگان 
در تأسیس سازمان های مردم نهاد در این شهرستان 

پیشتاز شده اند، یادآورشد: باید زمینه حضور جوانان 
و اقشار مختلف جامعه در این تشکل ها فراهم شود 
و اینگونه نقش مردم در امــور جامعه افزایش یابد. 
محمدی کیا مشــارکت مردم در امور جامعه را مهم 
خواند و اظهارکرد: نقش مردم در پیشرفت کار مؤثر 
بوده و می تواند دستاوردهای خوبی را به همراه داشته 
باشد که از جمله آن بهره برداری و تسریع در احداث 
پروژه ها و یا اجرای طرح ها اســت که بیمارســتان 

سازی از جمله آن است.

فرماندار شهرستان تیران و کرون:

مطالبه گری باید تخصصی و هدفمند باشد

شهردار شهر مجلسی گفت: آب آشامیدنی در شهر مجلسی به صورت دقیق و هفتگی از لحاظ کیفیت آزمایش می شود. به گزارش »مهر«، حمیدرضا رجبی با بیان 
اینکه دغدغه شورای اسلامی شهر مجلسی از ابتدا تأمین آب فضای سبز بود، اظهار کرد: به همین خاطر یک سد ژئوممبران با ظرفیت ۵۰ هزار مترمکعب ایجاد شد 
که بزرگ ترین سد در این شهر و جوابگوی دو ماه آبیاری فضای سبز شهری است. وی با اشاره به اقدامات دیگر شهرداری شهر مجلسی در دوره گذشته، عنوان کرد: 
احداث و تجهیز ساختمان ایستگاه آتش نشانی و خرید دو دستگاه اتوبوس شهری به مبلغ ۱۵ میلیارد تومان دیگر اقدامات مدیریت شهری شهر مجلسی بود که 
با پیگیری های متعدد فراهم شد. شهردار شهر مجلسی اظهار کرد: در سال گذشته ۴ ماشین و امسال ۶ ماشین قیر از وزارت کشور تحویل گرفته شد که توانستیم 
برنامه لکه گیری کل سطح شهر و روکش کامل خیابان ارم میانی را در برنامه بگذاریم. رجبی با بیان اینکه شهر مجلسی دارای جمعیتی بالغ بر ۱۸ هزار نفر است، 
گفت: طبق آمار سال ۱۳۹۵ شهر مجلسی ۹ هزار و ۳۶۳ نفر جمعیت داشت که با گستردگی شهر و اقدامات مهم شهرداری این آمار در سرشماری آخر به ۱۸ هزار 
نفر جمعیت رسیده است. وی افزود: از دیگر اقدامات مهم شهرداری مجلسی نصب پلاک های کدپستی هوشمند بود که به صورت بارکدی با همکاری اداره پست 

شهرستان مبارکه به عنوان اولین شهر در شهرستان اقدام به نصب آن کردیم که این خود زمینه ای برای هوشمندسازی شهر است.

خبر روزکیفیت آب آشامیدنی شهر مجلسی هفتگی کنترل می شود

عکس خبر

 کاهش ۱۱ درصدی 
 سرقت ها در
آران و بیدگل

فرمانــده انتظامی شهرســتان 
آران و بیــدگل گفــت: در چهار  
 ماه گذشــته میزان سرقت ها در 
آران و بیــدگل ۱۱درصد نســبت 
 بــه مــدت مشــابه پارســال 

کاهش یافته است.

شهردار اردستان:

 ارتقای کیفیت شهری اردستان، نیازمند ۴ سال
تلاش و کار است

شهردار اردستان گفت: معتقدم اگر قرار باشد اردســتان از لحاظ مدیریت و کیفیت شهری به نقطه 
صفر برسد، باید چهار سال مداوم تلاش و کار کنیم تا کمبودها جبران شود.

معین مهدانیان، در مراســم روز خبرنگار در آتش نشانی اردســتان، اظهار کرد: با رویکرد وحدت و 
همدلی بدون تردید شاهد اردستانی زیبا و برخوردار از زیرساخت های مورد نیاز خواهیم بود.

وی افزود: رسالت خبرنگاران در بحث جهاد تبیین بسیار مهم است و باید بتواند عملکرد خدمتگزاران 
نظام را به موقع انعکاس دهد و موجب امیدآفرینی در جامعه شوند. مطمئناً انتقاد و پیشنهادهای 
سازنده خبرنگاران عاملی مهم برای تحرک و پویایی است که شهرداری اردستان همواره با آغوش 

باز پذیرای نقدهای سازنده آنان است.
به گزارش »ایسنا«، شهردار اردســتان با اشاره به ارائه گزارش عملکرد شــهرداری اردستان، گفت: 
یکی از مطالبات مردم در ســال های گذشته وضعیت خرابی آسفالت شــهری و محله ای بود که با 
تلاش های انجام شده از سال ۱۴۰۲ که مدیریت جدید کار خود را شروع کرد تاکنون بیش از ۴۳۰۰ 
تن آسفالت ریزی در سطح محله های اردستان انجام شده است. همچنین در این مدت ۳۳۰۰ تن 

آسفالت ریزی در خیابان های شهر ریخته شده که نسبت به مدت مشابه آن قابل مقایسه نیست.
مهدانیان گفت: در حال حاضر مجوز آســفالت ریزی دو خیابانِ ۲۲ بهمن و بانــد دوم بلوار آیت ا... 
فقیهی در شهرک امام حسن)ع( اردســتان با اعتباری بالغ بر ۶۰ میلیارد ریال گرفته شده و تلاش 

خواهیم کرد تا ابتدای شهریورماه این پروژه انجام شود.
وی افزود: معتقد هستم شهر باید در همه موضوعات و ابعاد رشــد کند؛ بنابراین، اگر خدمات و یا 
پیگیری های صورت گرفته بر این مبنا بوده اســت. به عنوان مثال با پیگیری های صورت گرفته از 
یکسال گذشته تاکنون با حمایت مسئولان شهرستان دو دستگاه نیسان، یک دستگاه موتورسیکلت 
آتش نشانی و یک دستگاه کامیونت مکانیزه حمل زباله و یک دستگاه خودرو سواری پژو به ناوگان 
موتوری شهرداری اردســتان اضافه شده است. شــهردار اردســتان پروژه های نیمه تمام عمرانی 
شهرداری را یکی از معضلات مدیریت شهری عنوان کرد که شهرداری باید آنها را به سرانجام برساند 
و گفت: پروژه پارک سوار اردستان از سال های گذشــته تاکنون نیمه تمام مانده در صورتی که یکی 
از نیازهای شهر اردستان است. اکنون با تلاش های صورت گرفته این پروژه اکنون حدود ۸۰ درصد 

پیشرفت فیزیکی دارد و امیدواریم به زودی به بهره برداری برسد.

کمبود نیرو؛ چالش جدی شهرداری اردستان
مهدانیان ارتقای روشــنایی پارک ها و معابر، راه اندازی ۵ پارک محله در محلات شهر، تجهیز واحد 
آتش نشانی، جانمایی ست های بازی در بوستان های شهر، تعویض مبلمان شهری و ایستگاه های 
اتوبوس، اصلاح هندسی و رفع نقاط حادثه خیز را بخش دیگر خدمات شهرداری اردستان در طول 
یک سال گذشته عنوان کرد و گفت: شهرداری اردستان در یک سال گذشته دارای ۹۵ پرسنل بوده 
ولی امروز پس از گذشت یک سال، ۱۵ نفر بازنشسته و یا بازخرید خدمت داشتیم درصورتی که یک 
نفر هم اضافه نشده است. وی اضافه کرد: شهرداری اردستان به طور جدی با کمبود نیرو در بدنه پست 
سازمانی خود همچنین کمبود نیروی کارگری مواجه است که این امر موجب شده تا ارائه خدمات 

به شهروندان دچار مشکل شود.
شهردار اردســتان بر ارتقای کیفیت مدیریت شهری در اردســتان تأکید کرد و گفت: علیرغم همه 
خدمات و تلاش های صورت گرفته معتقدم اگر قرار باشد شهر اردستان از لحاظ شهریت و مدیریت 
شهری به نقطه صفر برسد، باید چهار سال مداوم تلاش و کارکنیم تا کمبودها جبران شود و بتوانیم 
حداقل های شهری را در شهر ایجاد کنیم. این مسیر و هدف گذاری در اردستان شروع شده و مستلزم 
همراهی همشهریان، تعامل تمام دستگاه های اجرایی و استفاده و حمایت از ظرفیت های مسئولان 

شهرستان است.

اخبار

 افزایش ۲۰ درصدی 
 ضایعات سیب سمیرم 

بر اثر گرمازدگی
کارشــناس مســئول باغبانی و زراعت جهاد 
کشاورزی ســمیرم اعلام کرد که گرمازدگی 
شــدید و تنش آبی در ســال جــاری باعث 
افزایش ضایعات سیب شده است و به همین 
دلیل پیش بینی می شــود امسال ۲۰درصد 
سیب ضایعاتی داشته باشیم. کیارش سامی 
به »ایرنا« گفــت: از مجموع ۱۸ هــزار و ۵۰۰ 
هکتار باغ سیب در ســمیرم، ۴۰۰۰هکتار آن 
به دلیــل کم آبــی و گرمازدگی با مشــکلات 
جدی مواجه شــده و این وضعیــت به طور 
چشمگیری بر کیفیت محصول تأثیر گذاشته 
اســت. وی افزود: در ســال های گذشته، ۸۰ 
درصد سیب ها قابل برداشت بود و روانه بازار 
می شد، اما امســال از ۴۰۰۰هکتار باغ سیب 
که با گرمازدگی و تنش آبی مواجه شده تنها 
۴۰ درصد از آن محصول با کیفیت قابل قبول 
دارد و ۶۰ درصد از میوه ها خسارت دیده  است. 
سامی توضیح داد: گرمای شدید و دمای بالا 
بر فیزیولوژی)عکس العمل گیاه نســبت به 
محیط(، مورفولوژی)شناسایی اندام داخلی 
گیاه( و فتوسنتز گیاهان تأثیر منفی گذاشته 
و باعث کاهش اندازه میوه ها شــده اســت. 
کارشــناس مســئول باغبانی و زراعت جهاد 
کشاورزی سمیرم گفت: گرمازدگی نه تنها بر 
کیفیت محصول امسال تأثیر گذاشته، بلکه 
بر کمیت و کیفیت محصول ســال آینده نیز 
اثرگذار است. زیرا جوانه هایی که باید امسال 
تشکیل می شد تا ســال بعد باردهی داشته 
باشد، دوره رشد ناقصی را گذرانده و این مسئله 
روی تولید سال آینده هم اثرگذار خواهد بود. 
وی افزود: گرما عامل غیرزنده برای بیماری 
درختان است و به خصوص برای درختان بارده 
عامل محدودکننده رشــد محسوب می شود 
و نمی توان در سطح وســیع آن را کنترل کرد. 
سامی به مشکلات مالی کشاورزان در مواجهه 
با هزینه های مقابله با گرمازدگی نیز اشاره کرد 
و افزود: گرمای شدید، راه کنترل چندانی ندارد 
و با روش های جاری تنهــا می توان مقداری 
گرما را کنترل و از هدررفت آب جلوگیری کرد.

با مسئولان

استان



قطع بدون چون و چرای مشترکان پرمصرف برق
پس از رکودشکنی ۲۸ مرتبه مصرف برق طی دو هفته گذشــته حجت بر پرمصرف ها تمام شد و طبق 
اعلام وزیر نیرو برق مشترکان پرمصرف بدون چون و چرا قطع می شود. به  گزارش »ایسنا«، رشد بیش 
از ۸درصدی مصرف برق کشور بیش از سه برابر میانگین جهانی است که فشار زیادی را به شبکه برق وارد 
می کند. تنها در سه استان خوزستان، هرمزگان و بوشهر 1000 مگاوات افزایش مصرف داشتیم که به اندازه 
مجموع برق مصرفی استان مرکزی است. تقاضای مصرف برق ایران در حالی به ۸0 هزار مگاوات رسیده 
است که اوج مصرف ترکیه هم اکنون چیزی حدود ۵0 هزار مگاوات است و کشور صنعتی و بزرگ آلمان 
با حجم وسیع سرمایه گذاری به میزان ۸0 هزار مگاوات مصرف برق دارد. در فصل گرم به دلیل وارد مدار 
شدن سامانه های سرمایشی مصرف برق به شدت افزایش می یابد که به دنبال کاهش دمای هوا در نقاط 
مختلف کشور به مرور کاهش می یابد. اوج بار شبانه نیز از ۷0 هزار مگاوات فراتر رفته است که این مسئله 
لزوم مدیریت مصرف برق را بیش از هر زمانی نشان می دهد. وزارت نیرو نیز برای این مهم طرح تشویق 
مشــترکان را در نظر گرفت که بر اســاس آن از ابتدای خرداد تاکنون بالغ بر 1۲ میلیون مشترک معادل 
۴0 درصد مشترکان ضمن کاهش مصرف برق خود نسبت به سال گذشته پاداش صرفه جویی دریافت 
کرده اند، در کنار مشترکان دارای مدیریت مصرف و صرفه جویی که تعدادشان بسیار زیاد است، مشترکان 
پرمصرف و بدمصرفی نیز وجود دارند که با آنها نیز اتمام حجت شده است. باید گفت که حدود ٣٢ میلیون 
مشترک خانگی در کشــور وجود دارد که از این میان ۷۵ درصد آنها در سطح الگو مصرف می کنند، ۲۵ 
درصد از مشــترکان حدود نیمی از برق مصرفی بخش خانگی را به خود اختصاص می دهند، 1۵ درصد 
از مشترکین تا 1/۵ برابر الگو، ٨ درصد 1/۵ تا ۲/۵ برابر الگو و ٢ درصد از مشترکان بیش از ۲/۵ برابر الگو 
مصرف می کنند. آخرین پله مشترکانی هستند که بیش از ۲/۵برابر الگو مصرف می کنند که این تعداد 
اندک به تنهایی ٨ درصد از کل مصرف حوزه خانگی را به خودشان اختصاص داده اند. آنطور که علی اکبر 
محرابیان، وزیر نیرو اعلام کرده شرکت توانیر موظف شــده است، پس از اعلام هشدارهای لازم نسبت 
به قطع برق آنها اقدام کند. علاوه بر این این گروه باید هوشیار باشند که در صورت عدم تجدیدنظر در نوع 
مصرف خود، قطعاً در تابستان با قبض های میلیونی مواجه خواهند شد، چرا که بر اساس ماده 6 قانون 

مانع زدایی از توسعه صنعت برق، تخصیص یارانه به مصارف بالاتر از الگو ممنوع  است. 

وزیر راه و شهرسازی مطرح کرد؛

ساخت ۲۷ شهر ساحلی طرحی بزرگ برای هم پیوندی 
استان های ساحلی و غیرساحلی

وزیر راه و شهرسازی در یکی از شــبکه های اجتماعی، احداث ۲۷ شهر ســاحلی را طرحی بزرگ برای 
هم پیوندی استان های ساحلی و غیرســاحلی عنوان کرد. به گزارش »ایرنا« از وزارت راه و شهرسازی، 
مهرداد بذرپاش در صفحه شخصی خود در یکی از شبکه های اجتماعی نوشت: احداث ۲۷ شهر ساحلی 
به وسعت ۳6۲ هزار هکتار و با هدف توسعه اقتصاد دریامحور و ایجاد مناطق مولد و سکونتی و معیشتی 
دریا پایه در چهار استان سیستان بلوچستان، هرمزگان، بوشهر و خوزستان در حال انجام است. این طرح 
بزرگ هم پیوندی استان های غیرساحلی و ساحلی را فراهم خواهد کرد. به گزارش »ایرنا«، سکونتگاه های 
ساحلی ۲۷ گانه که با دیدگاه های مختلف گردشگری، گردشگری سلامت، دانش بنیان ها، سکونتگاه های 
لجستیک، بنادر نسل ۵ و... ایجاد و احداث می شوند، در حقیقت دروازه های ورودی کشور در کنار سواحل 
است. از اردیبهشت ماه 1۴0۲ مطالعات ۲۷ نقطه ســاحلی طی مصوبه ای که اواسط فروردین از شورای 
عالی مسکن توسط رئیس جمهور به وزیر راه و شهرسازی ابلاغ شده بود، آغاز و مطالعات برای مکان یابی 
این ۲۷ نقطه بر مبنای اتصال استان های غیرساحلی به سواحل استان هایی که به آب های آزاد دسترسی 
دارند، شروع شد.هدفگذاری ساخت سکونتگاه های ساحلی در ۲۷ نقطه از کشور، مصوبه های لازم را در 
شورای برنامه ریزی چهار استان ساحلی کشور یعنی هرمزگان، بوشهر، خوزستان وسیستان و بلوچستان 
اخذ کرده است. شهرهایی که احداث آنها در هم پیوندی با استان های بدون ساحل که به دریای جنوب 

متصل نیستند، برنامه ریزی شده است و به نوعی استانِ معین این شهرک های جدید خواهند شد.

صنایع کوچک با وجود اینکه نقش کلیدی در اقتصاد محلی استان اصفهان ایفا می  کنند اما با چالش های متعددی رو به  رو هستند

تیغ خاموشی  های پرهزینه بر گلوی صنایع کوچک

صنایع کوچک با وجود اینکه نقــش کلیدی در اقتصاد 
محلی اســتان اصفهان ایفا می  کنند اما متأســفانه با 
چالش های متعددی رو به  رو هســتند. بر اساس آمار موجود، در سال 
1۴0۳، بیش از ۲۵ هزار واحد صنعتی کوچک در اصفهان فعال هستند و 
بر این مبنا تقریباً ۲0 درصد از کل واحدهای صنعتی استان را تشکیل می  
دهند؛ توزیع جغرافیایی این صنایع نشان می  دهد که بیش از 60 درصد 
آنها در مناطق شهری و مابقی در مناطق روستایی و حومه های اصفهان 
قرار دارند. به طور معمول اشتغالزایی صنایع کوچک نیز به خودی خود 
تعیین کننده است به نوعی که این صنایع حدود ۴0 درصد از کل اشتغال 
صنعتی استان را به خود اختصاص داده  و به طور مستقیم حدود 1۵0 هزار 
نفر را به کار گرفته است؛ این اشتغال شامل کارگران تولیدی، مدیران و 
کارکنان پشتیبانی است. در سال 1۴0۳، ارزش تولید صنایع کوچک در 
اصفهان به حدود ۳0 هزار میلیارد ریال رسید که معادل ۲۵ درصد از کل 
ارزش تولید صنعتی استان اســت؛ با این حال، آمار نشان می  دهد که 
میزان درآمد این صنایع به دلیل مشکلات ناترازی برق و افزایش هزینه  
های تولید کاهش یافته و رشد تولید به نسبت سال  های گذشته کندتر 
شده است. طبق گزارش  ها، اکنون بیش از ۵0 درصد از صنایع کوچک در 
اصفهان با مشکلات جدی در تأمین مالی مواجه هستند؛ بسیاری از این 
واحدها به دلیل عدم دسترسی به تسهیلات بانکی و سرمایه در گردش 
کافی، قادر به توسعه و به روز رسانی تجهیزات خود نیستند. در حقیقت 
صنایع کوچک در اصفهان به دلیل مشکلات ناترازی برق، به  طور مداوم با 

کاهش ظرفیت تولید مواجه بوده و بســیاری از این واحدها مجبور به 
استفاده از ژنراتورهای دیزلی برای تأمین انرژی مورد نیاز خود شده  اند 
که این موضوع هزینه  های عملیاتی را به  طور قابل  توجهی افزایش داده 

و سودآوری آنها را کاهش داده است.

بحران برق و تعدیل کارگران
در این راستا، مسعود حیدری، مدیر یک کارگاه نساجی در گفت  و گو با 
خبرنگار »بازار« می  گوید: ما به طور مکرر با قطعی برق مواجه می  شویم 
که تولید را به شدت کاهش داده است؛ هر بار که برق قطع می شود، کار 
در کارگاه متوقف می  شود و نمی توانیم به موقع سفارشات مشتریان را 
آماده کنیم. زهرا رضوی هم که صاحــب یک واحد تولید مواد غذایی در 
شهرک رازی شهرضا است، در این ارتباط به »بازار« می گوید: قطع برق 
باعث شد مواد اولیه ما که نیاز به سردخانه دارند، خراب شوند؛ استفاده 
از ژنراتور نیز هزینه زیادی برای ما به همراه داشته و عملًا سودی که باید 
داشته باشیم، صرف همین هزینه  ها می شود. رضا محمدی، مدیر یک 
واحد تولیدی قطعات فلزی هم تأکید می  کند که آسیب به تجهیزات به 
دلیل نوسانات برق، ما را مجبور به خرید دستگاه  های جدید کرد و این 
موضوع فشار مالی زیادی به ما وارد کرده و باعث شده که مجبور شویم 

برخی از کارگران را تعدیل کنیم. 
و اما معاون صنایع کوچک ســازمان صنعت، معدن و تجارت اســتان 
اصفهان معتقد اســت که صنایع کوچک در اصفهان با مشــکلات قابل 

 توجهی روبه رو هســتند که نیازمند توجه ویژه است. خدامراد احمدی 
می افزاید: ناترازی برق یکی از چالش  های اصلی صنایع کوچک است 
که تأثیرات منفی بر تولید و بهره  وری دارد. وی با بیان اینکه نوسانات ولتاژ 
و قطعی  های برق منجر به آسیب به تجهیزات و ماشین آلات در صنایع 
کوچک شده است، بیان کرد: این آسیب ها، تعمیرات و تعویض قطعات 
معیوب را ضروری ساخته و فشار مالی بیشتری به این واحدها وارد کرده 
اســت؛ همچنین، اختلال در تأمین برق باعث تأخیر در تولید و تحویل 

محصولات شده و زنجیره تأمین را مختل کرده است.

۳۵ درصــد از صنایــع کوچک با قطعــی برق و نوســانات ولتاژ 
روبه رو هستند

احمدی تأکید می کند: بررسی  های میدانی نشان می دهد که ۳۵ درصد 
از صنایع کوچک به طور مداوم با مشکلات قطعی برق و نوسانات ولتاژ 
روبه رو هستند که تأثیر مســتقیمی بر تولید و بهره  وری آنها دارد و برای 
بهبود وضعیت، نیازمند برنامه  ریزی منسجم و حمایت  های بیشتری از 
سوی دولت و نهادهای مربوطه هستیم. رئیس اتحادیه صنایع کوچک 
استان اصفهان نیز به خبرنگار »بازار « می گوید: مشکلات تأمین مالی و 
ناترازی برق به شدت بر صنایع کوچک تأثیر گذاشته و بسیاری از واحدها 
را در معرض خطر قرار داده است. محمد جعفری ادامه می دهد: تأثیرات 
ناترازی برق همچنین به کاهش اشتغال در صنایع کوچک منجر شده 
است؛ تعطیلی  های موقت و کاهش ســاعات کاری موجب شده  اند تا 
بسیاری از کارگران روزمزد و موقت با مشکلات معیشتی مواجه شوند. 
وی تأکید می کند: پیشنهاد ما افزایش تسهیلات بانکی، بهبود زیرساخت  
های برق  رسانی، و ارائه حمایت  های ویژه به این واحدها است تا بتوانند 

با این چالش  ها مقابله کنند.

ضرورت تقویت صنایع کوچک در برابر چالش های تولید
در این راستا کارشناســان بر لزوم بهبود زیرســاخت  های برق  رسانی، 
استفاده از فناوری  های مدیریت انرژی و سرمایه  گذاری در انرژی  های 
تجدیدپذیر تأکید دارند. همچنین، ارائه بسته  های حمایتی ویژه برای 
صنایع کوچک از جمله پیشنهادات مطرح شــده است. ناترازی برق در 
اصفهان تأثیرات منفی گسترده  ای بر صنایع کوچک داشته و به کاهش 
تولید، افزایش هزینه  ها و آســیب به تجهیزات منجر شده است. این 
چالش نیازمند توجه ویژه و اقدامات فوری از ســوی دولت و نهادهای 
مسئول است تا بتوان از طریق ارائه حمایت  های لازم، صنایع کوچک را در 

برابر این بحران تقویت کرد و از آسیب های بیشتر جلوگیری کرد.

خبرآنلاین: در حالی حقوق مرداد بازنشســتگان هم در حال واریز است که رقم 
جدیدی بابت متناسب سازی به حقوق بازنشســتگان افزوده نشده است. این 
اتفاق در رابطه با حقوق تیرماه نیز رخ داد و بازنشستگان حقوق تیر را بدون هیچ 
مبلغ اضافه ای دریافت کردند. اما پیــش از انتخابات، ۳ میلیون تومان به حقوق 
بازنشســتگان بابت متناسب سازی واریز شــد و به همین دلیل، امروز برخی از 
بازنشستگان، آن ۳ میلیون واریزی که برای سه ماه داده شد را سیاسی برداشت 

کرده و به پای انتخابات نوشته اند.
این در شــرایطی اســت که پیش از این، معــاون فنی و امور بیمــه ای صندوق 
بازنشستگی کشــوری از واریز ماهانه یک میلیون تومان متناسب سازی تا زمان 

صدور احکام اصلاحی به صورت علی الحساب خبر داده بود.
وی اعلام کرده بود که هیچ مشــکلی در اجرای این طرح با واریز مبالغ از ســوی 
سازمان برنامه و بودجه وجود ندارد و بعد از تأمین منابع مالی این اقدام صورت 
می گیرد؛ با این حال، عیدعلی کریمی، دبیر اجرایی خانه کارگر قزوین در واکنش به 
عدم اجرای متناسب سازی حقوق، تأکید می کند: بازنشستگان تأمین اجتماعی 
نگرانند که قانون متناسب ســازی برای آنها به همــان پرداخت ۳ میلیون تومان 
مابه التفاوت قبل از انتخابات ختم شود. او تأکید کرد: ۵ ماه از سال گذشته و این 
قانون هنوز اجرا نشده است؛ شخص وزیر کار باید جوابگو باشد. کریمی متذکر شد: 
از مسئولان می خواهیم هر چه زودتر تکلیف متناسب سازی را مشخص کنند و ما 
امیدوارم دولت و مسئولان بعدی حواسشــان به معیشت ضعیف بازنشستگان 

باشد و متناسب سازی را به نحوی درست به مرحله اجرا برساند.

متناسب سازی حقوق منتفی شد؟
در همین رابطه، صولت مرتضوی، وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در گفت وگوی 
اختصاصی با خبرگزاری »خبرآنلاین« در پاســخ به اینکه بعد از واریز ۳ میلیون 
تومان به صورت علی الحســاب بابت متناسب سازی حقوق بازنشستگان، دیگر 
رقم جدیدی را بازنشســتگان در حقوق خود مشــاهده نکردند و به همین دلیل 
این شائبه ایجاد شده که متناسب سازی احتمالًا منتفی شده است، گفت: خیر، 

متناسب سازی یک قانون است و قانون هم الزاماً باید اجرا شود.

وی افزود: امــا در آن دوره قانون دیرهنگام ابلاغ شــد؛ هم قانــون بودجه و هم 
قانون برنامه هفتم توسعه. بر همین اساس، در همه صندوق ها، از جمله صندوق 
تأمین اجتماعی و صندوق بازنشستگی کشوری و سایر صندوق ها، دولت تصمیم 
گرفت که تا زمانی که موانع برطرف شود و یک رویه واحدی ایجاد شود و احکام 

کارگزینی صادر شود، به صورت علی الحساب پرداختی را داشته باشیم.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی تصریح کرد: من امیدوار هســتم که دولت جدید 
حتماً متناسب سازی را اجرا کند و این یک قانون اســت و باید هم اجرا کنند. ما 
داریم تلاش می کنیم و آیین نامه ها آماده شده اســت. امیدواریم آیین نامه در 

دولت هر چه سریع تر تصویب شود و به مرحله اجرا در آید.

۳ میلیون تومان واریزی، چند درصد از متناسب سازی بوده است؟
مرتضوی در پاســخ به این پرســش »خبرآنلاین« که این ۳ میلیــون تومانی 
که واریز شــد، چند درصــد از آن ۴0 درصدی اســت که باید امســال به حقوق 
بازنشستگان اضافه شود؟ عنوان کرد: واقعاً محاســبه نکرده ام. در بعضی جاها 
بیشتر از آن ۴0 درصد اســت. وی توضیح داد: افزایش حقوق هر کسی متفاوت 
اســت. حداقل بگیران یک وضعیت دارند و متوسط بگیران یک وضعیت دارند و 
حداکثربگیران هم یک وضعیت دارند. محاسبه نکردم تا ببینم چند درصد پوشش 
داده است. بعضاً –به خصوص در صندوق تأمین اجتماعی- بیشتر از ۴0 درصد و 

بعضاً متناسب با ۴0 درصد و بعضاً هم کمتر از ۴0 درصد بوده است.

قانون با قانون منتفی می شود
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در واکنش به این شائبه ها که شاید متناسب سازی 
حقوق بازنشستگان منتفی شده باشــد، تأکید کرد: این یک قانون است. قانون 
با قانون منتفی می شود. متناسب سازی هم در قانون برنامه آمده است و هم در 
قانون بودجه. مرتضوی خاطرنشان کرد: اعتبارات هم از محل یک درصد افزایش 
مالیات بر ارزش افزوده برای بازنشستگان کشوری و لشکری پیش بینی کرده اند، 
اما در حوزه تأمین اجتماعی قرار شــد از محل پرداخت مطالبات تأمین اجتماعی 

پرداخت شود و حتماً تجهیز منابع خواهد شد و اجرایی می شود.

متناسب سازی حقوق، فقط همان ۳ میلیون تومان بود؟  خبر روز

آغاز حذف سامانه یکپارچه

ایران خودرو و سایپا تمایلی به فروش در سامانه ندارند!
شرکت های خودروساز، دیگر هیچ تمایلی به عرضه خودرو در سامانه یکپارچه خودروهای وارداتی 
را ندارند و با توجه به اتمام فعالیت دولت سیزدهم، دوباره این شائبه مطرح می شود که آیا حذف 

پله ای سامانه یکپارچه کلید می خورد؟
به گــزارش »تجــارت نیــوز«، از زمان 
آغاز فعالیت ســامانه یکپارچه فروش 
خودرو، نه خودروساز و نه خریدار هیچ 
علاقه ای به اســتفاده از آن ندارند، اما 
به دلیــل زور وزارت صمــت، مجبور به 
استفاده از آن هســتند. این سامانه که 
در بدتریــن روزهای بازار خــودرو و در 
زمان ریاست رضا فاطمی امین بر وزارت 
صمت کار خود را آغاز کرد، به نوعی یکی 

از بی برنامه ترین و بی قانون ترین سامانه های راه اندازی شده برای ساماندهی بازار خودرو بود.
اخیراً ایران خودرو طی خبری اعلام کرد که فروش این شــرکت از هفته آینده برای ری را و سایر 
محصولات آغاز می شود. اما تفاوتی که این مرحله از فروش ایران خودرو دارد، این است که ری را 
خارج از سامانه یکپارچه، عرضه خواهد شد. از سوی دیگر شــرکت سایپا نیز در چندین مرحله از 

فروش ماه های اخیر خود، هیچ استفاده ای از سامانه یکپارچه نداشت.
سامانه یکپارچه به صورت دقیق از اسفند 1۴01 و با راه اندازی مرحله اول فروش خودرو، فعالیت 
خود را آغاز کرد. با گذشت بیش از دو سال از ثبت نام متقاضیان در این سامانه، هنوز هم هستند 

افرادی که موفق به دریافت خودروی مورد نظر نشده اند و در صف انتظار قرار دارند.
از سوی دیگر، خودروساز نیز با سوء استفاده از یکی از بندهای سامانه، اعلام می کند تا زمانی که 
هیچ پولی از سوی متقاضی به حساب خودروساز واریز نشده باشد، تولیدکنندگان هیچ تعهدی در 
قبال موعد تحویل خودروها ندارند. هرچند که این ادعای خودروسازان صحیح است، اما باید در 

نظر داشت که در این شرایط، تکلیف خریدار منتظر چیست؟
اعتراض خریداران و ناکارآمدی این سامانه باعث شد تا چند ماه پیش در جلسه کمیسیون اصل 
90، عباس علی آبادی، وزیر فعلی صمت اعلام کرد:»اعتقاد بنده این است که وزارت صمت مجری 
نبوده و سیاست گذار است. هدف این ســامانه که در دوران وزیر سابق صمت راه اندازی شد، این 
بود که کمترین میزان تقلب در فروش خودرو و حداکثر نظارت صورت بگیرد. در حال حاضر بازار 
خودرو به سمتی حرکت می کند که دغدغه خرید خودرو از دوش مردم برداشته شود و خریداران 

به صورت مستقیم با خودروساز در ارتباط باشند.«
همین اظهارات باعث شــد تا چنین برداشت شود که احتمالًا قرار اســت حذف سامانه یکپارچه 
خودرو به صورت پله ای صورت بپذیرد. با بی میلی خودروسازان جهت عرضه خودرو از طریق این 

سامانه نیز، فرضیه فوق تا حدود زیادی تأیید شد.

دولت چهاردهم منجی بازار خودرو می شود؟
با توجه به اینکه دولت مســعود پزشــکیان با وعده هایی همچون آزادســازی واردات خودرو و 
ساماندهی بازار داخلی روی کار آمده است، پیش بینی می شود که سرعت واردات افزایش قابل 
توجهی داشته باشد. از سوی دیگر، سامانه یکپارچه نیز به دلیل مازاد تقاضا در بازار خودرو ایجاد 
شــده بود و کارکرد آن به نحوی بود تا تمامی متقاضیان با موعد تحویل های متفاوت نوبت دهی 

شوند.
بنابراین در صورتی که واردات خودرو سرعت گیرد، تقاضای کاذب بازار خودرو تا حد بسیاری برطرف 

می شود و نیازی به ثبت سفارش از طریق سامانه ناکارآمد یکپارچه نخواهد بود.

اخبار

سوژه روز

چین برگ برنده فروش 
جهانی خودروهای برقی

فروش جهانی خودروهای برقی در 
جولای، ۲1 درصد افزایش یافت زیرا 
چین بزرگ ترین جهش سال ۲0۲۴ 

را ثبت کرد.

عکس خبر

 پرداخت وام 800 میلیونی 
مسکن آغاز شده است؟

مدیرعامل بانک مسکن در پاســخ به اینکه 
آیا پرداخــت وام ۸00 میلیون تومانی نهضت 
ملی مسکن آغاز شده است، اظهار کرد: هنوز 
بخشنامه بانک مرکزی به ما ابلاغ نشده است. 
به گزارش »تجارت نیوز«، سیدعباس حسینی 
گفت: تمام خدمات بانکی برگرفته از شورای 
عالی پور و اعتبار اســت که پــس از تصویب، 
ابلاغ می شــود. وی یادآور شد: تاکنون بیش 
از ۳۸۴ هزار واحد قرارداد بسته ایم که حدود 
۲11 همت قرار امضا شده داریم که متعهد به 
پرداخت آن هســتیم. امروز پرداختی نقدی 
بانک مسکن حدود 100 همت است که معادل 
۷0 درصد تســهیلات پرداخت شده از سوی 
سایر بانک هاست. وی درباره تسهیلات دهی 
بانک مسکن نیز گفت: متناســب با منابع و 
سپرده گذاری، تسهیلات را به مردم پرداخت 
می کنیــم. یکــی از برنامه هــای بانک برای 
افزایش جذب سرمایه طرح نفیس رونمایی 

شده است. 
مدیرعامل بانک مســکن تأکید کرد: به هیچ 
عنوان پرداخت وام در بانک مســکن متوقف 
نشده است. حسینی در خصوص برنامه بانک 
مسکن برای افزایش سقف وام خرید مسکن، 
اظهار کرد: وام در شــبکه بانکــی یا مبتنی بر 
ســپرده اســت یا بدون ســپرده. نمونه بازر 
تسهیلات بدون سپرده، اوراق تسه )حق تقدم 
وام مسکن( اســت که افراد آن را خریداری 
می کنند که هرچه مبلغ وام افزایش می یابد، 
اقساط بیشتر می شود. وی با بیان اینکه نرخ 
سود اوراق تســه ۲۳ درصد است، تأکید کرد: 
تعیین نرخ سپرده ها و سود تسهیلات بانکی 
برگرفته از مصوبات شورای عالی پول و اعتبار و 
در چارچوب بخشنامه های بانک مرکزی است. 
اگر سپرده گذاری شــود به تبع آن متناسب 
با منافع، قیمت ها کاهــش می یابد. به گفته 
وی، نرخ ســود نهضت ملی مسکن از ۲۳ به 
1۸ درصــد کاهش یافت و این مســئله روی 
اقســاط تأثیرگذار خواهد بود. به طوری که در 
 ۲ سال ابتدایی بازپرداخت، مبلغ قسط حدود

 ۵.9 میلیون تومان است.

چهار شنبه  ۲۴ مرداد ۱۴0۳ / ۹ صفر ۱۴۴۶ / ۱۴ آگوست  ۲0۲۴ / شماره ۴۱۵۴

گزارش روز



    گردشگری و میراث4

 عمره معطل اعلام نرخ بلیت هواپیما

ثبت نام در مرحله »فعلًا نامشخص«

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی درحالی از آغاز دور جدید عمره در روزهای 
آینده خبر داد که رئیس سازمان حج و زیارت برقراری عمره را معطل اعلام 

نرخ بلیت هواپیما عنوان کرد. 
به گزارش »ایسنا«، سازمان حج و زیارت در زمان حج تمتع اعلام کرده 
بود که عمره را پس از حج برقرار می کند و ثبت نام آن هم بعد از ماه محرم 
اعلام خواهد شــد. پس از آن، هر گاه درباره زمان ثبت نام عمره حرف به 
میان آمد مسئولان ســازمان حج و زیارت از گزاره »نامشخص است« 

استفاده کردند. 
آنچنان که مسئولان ســازمان حج و زیارت گفته اند عمره منتظر تعیین 
قیمت بلیت هواپیما از سوی سازمان هواپیمایی است و شنیده می شود 

اختلاف نظرهایی درباره قیمت گذاری پروازهای عمره وجود دارد.
به طوری که یک روز پس از رســانه ای شــدن اظهــارات محمدمهدی 
اســماعیلی،   وزیر فرهنگ و ارشاد اســلامی درباره عمره، که گفته است 
»دور جدید اعزام های عمره از روزهای آینده آغاز خواهد شــد و به نظرم 
نسبت به دیگر سفرها، سفر ارزانی است و زائران با عددی حدود ۴۰ تا ۴۲ 
میلیون می توانند به مدت ۱۰ روز به این سفر بروند«، رئیس سازمان حج 
و زیارت بار دیگر تأکید کرد: این سازمان در انتظاراعلام نرخ بلیت توسط 

سازمان هواپیمایی کشوری وانجام مقدمات و تأیید پروازها با عربستان 
از سوی  شــرکت هواپیمایی جمهوری اسلامی ایران است. سیدعباس 
حسینی دوشنبه ۲۲ مردادماه ۱۴۰۳ در شورای برنامه ریزی و هماهنگی 
بعثه مقام معظم رهبری و سازمان حج و زیارت گفت: با اعلام نرخ بلیت 
و رزرو مسکن، قیمت گذاری بسته های سفرعمره اعلام و عملیات عمره 

شروع خواهد شد و استفاده از فرودگاه طائف نیز در دستور کار قرار دارد.
اعلام دیرهنگام هزینه سفر عمره در سال گذشــته انتقادهای زیادی را 
برانگیخته بود. سازمان حج و زیارت یک هفته مانده به روز ثبت نام عمره 
اعلام کرد هزینه این ســفر از حدود ۴۰ تا ۴۴ میلیون تومان است. این 
درحالی بود که هزینه ســفر عمره در آخرین سالی که اجرا شد )۱۳۹۴( 
حدود ۲ میلیون و ۴۰۰ هزار تومــان بود. از طرفی مبلغ ســپرده عمره با 
محاسبه سود آن پس از حدود ۱۲ سال به حدود ۳ میلیون تومان رسیده 
بود. اعلام دیرهنگام و مبلغ این سفر باعث شــد از ۶ میلیون و ۸۰۰ هزار 
نفری که در نوبت عمره بودند حدود ۷۰ هزار نفر ثبت نام کنند که با تأخیر در 
صدور مجوز پروازهای عمره، پول این افراد هم بازگردانده شد و در نهایت 
هم وقتی اردیبهشت ۱۴۰۳ مشــکل پرواز حل شد، کمتر از 5۰۰۰نفر از آن 

جمع موفق شدند پس از ۹ سال وقفه به این سفر بروند.

ایران عمره را از سال ۱۳۹۴ پس از ماجرای فرودگاه جده تعلیق کرده بود، 
با ازسرگیری روابط دیپلماتیک با عربستان و در تواقفی، قصد بر این شد 
عمره در دی ماه سال ۱۴۰۲ ازسر گرفته شود، اما به دلیل مشکلات فنی که 
در بخش پرواز پیش آمد و مجوزهایی که عربستان برای پروازهای ایران 
صادر نکرد، اعزام ایرانی ها به عمره تا اردیبهشت ماه ۱۴۰۳ به تعویق افتاد 
و به این ترتیب ایران پس از ۹ ســال وقفه، از سوم اردیبهشت ماه ۱۴۰۳ 
اعزام کاروان های عمره را از سرگرفت که تا بامداد ۲۴ اردیبهشت ماه ادامه 
داشت. در این بازه حدوداً ۲۰ روزه، نزدیک به 5۰۰۰ نفر از ایران برای شرکت 
در عمره، به عربستان اعزام شدند. طول مدت سفر این زائران ۱۰ روزه بود 

که پنج روز در مدینه و پنج روز در مکه اقامت داشتند.
بنابر اعلام سازمان حج و زیارت درحال حاضر حدود شش میلیون نفر در 

نوبت عمره هستند.
طبق اعلام وزارت حج و عمره عربســتان، عمره پس از پایان موسم حج 
امسال آغاز شده است. مناسک حج حدود یک ماه پیش به پایان رسید. 
عمره معمولًا از ابتدای ماه محرم آغاز می شود و مسلمانان از سراسر جهان 
می توانند در تمام سال، به جز دوره حج و پس از عید قربان ویزای عمره را 

از عربستان دریافت کنند.

 اجرای بیش از ۴۰ پروژه فعال در بافت تاریخی و فرسوده 
شهر اصفهان

مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی شــهرداری اصفهان گفت: ۴۰ پروژه مرمتی، ایمن سازی و 
بازسازی در بافت تاریخی این کلانشهر در حال اجراست.

محمدعلی ایزدخواستی در گفت و گو با »ایرنا« افزود: این پروژه ها در هسته مرکزی شهر و به منظور 
ساماندهی و ایمن کردن بافت تاریخی اصفهان و با نظارت و هماهنگی نهادهای مرتبط اجرا می شود.

وی اظهار کرد: یکی از برنامه های این ســازمان افزایش ایمنی بافت تاریخی شــهر است زیرا این 
مناطق، کم عرض بوده و برای ارائه خدمات با مشکل مواجه  است.

مدیرعامل سازمان نوســازی و بهسازی شــهرداری اصفهان تصریح کرد: طراحی پایگاه های ویژه 
بافت تاریخی و وسایل نقلیه اطفای حریق با قابلیت عبور از اماکن کم عرض به منظور خدمت رسانی 
مطلوب در حوادث از دیگر اقدامات این سازمان است. ایزدخواســتی یکی دیگر از پروژه های این 
سازمان را سامان دهی بافت تاریخی ابن ســینا و عبدالرزاق عنوان کرد و گفت: بیش از یکصد تابلو 
مسیریابی و معرفی بافت تاریخی برای این مناطق طراحی شده است. وی اضافه کرد: همچنین با 
همکاری سازمان پارک ها و فضای سبز شهری، افزایش سبزینگی شهری در دستور کار این سازمان 
قرار گرفته است. ایزدخواستی ادامه داد: نخستین مناطق مد نظر برای حفظ سبزینگی درجه یک 

در خیابان های ابن سینا و حافظ یعنی از پهنه دوران سلجوقی تا صفوی است.
به گزارش »ایرنا«، کلانشهر اصفهان با حدود ۲ میلیون نفر جمعیت از آثار تاریخی زیادی برخوردار 
است و در کانون توجه گردشگران داخلی و خارجی قرار دارد؛ میدان امام)ره( )نقش جهان(، کاخ 

چهلستون و مسجد جامع عتیق این شهر به ثبت جهانی رسیده است.

هشدار درباره تکرار برخی مشکلات گذشته در اربعین
شــورای برنامه ریزی و هماهنگی بعثه مقام معظم رهبری و سازمان حج و زیارت با اشاره به تکرار 
برخی مشکلات همزمان با آغاز پیاده روی اربعین به ویژه در تأمین مواد غذایی، اسکان و تغذیه از 
دست اندارکاران اربعین درخواســت کرد با توجه به گرمی هوا و وضعیت خاص عراق درباره شرایط 
امسال و مشکلات اطلاع رسانی کنند. به گزارش »ایسنا«، حمیدرضا محمدی، معاون عتبات عالیات 
سازمان حج و زیارت در این شــورا اعلام کرد: تاکنون بیش از دو میلیون و 5۰ هزار نفر با ثبت نام در 

سامانه »سماح« و پرداخت حق بیمه، کد رهگیری دریافت کرده اند. 
معاون عتبات ســازمان حج و زیارت میانگین ســنی جمعیت ثبت نام کننده ها را حدود ۳۸ سال 
اعلام کرد و افزود: حدود یک دهم درصد از این زائران بین ۸۰ تا ۹۰ سال و حدود ۱5۰ زائر هم بالای 
۹۰ سال هستند. محمدی پیش تر بر اســاس آمارهای ثبت شده در سامانه سماح گفته بود: حدود 
5۹ درصد عبور از مرز مهران، ۲۲ درصد شلمچه، ۹ درصد خسروی، 5 درصد چذابه و ۴ درصد نیز مرز 
هوایی را انتخاب کرده اند. معاون عتبات عالیات ســازمان حج و زیارت با اشاره به اینکه بیشترین 
درخواست های ثبت شده برای عزیمت به آیین اربعین از ۲۰ مرداد تا ۲5 مرداد ماه برای خروج ثبت 
شده است.  بر این اساس ۴۶ درصد وسیله نقلیه عمومی اتوبوس، ۳۹ درصد خودرو شخصی، 5/۷ 
درصد تاکسی و ۴ درصد سفر هوایی را انتخاب کرده اند. حسین نیک روش، مسئول دفتر نمایندگی 
سازمان حج و زیارت در عراق در ارتباطی تصویری با این شورا از اســتقرار و آغاز فعالیت نیروهای 
داوطلب واحد راهنمایی و امور گمشدگان درعراق خبرداد و با اشاره به تکرار برخی مشکلات سال های 
گذشــته، گفت: هم اکنون حضور حدود ۳۰۰ هزار زائر در عراق حضور دارند و لازم اســت به اهمیت 

موضوع تغذیه، اسکان و بهداشت آنها پرداخته شود. 
حجت الاسلام والمسلمین عبدالفتاح نواب، نماینده ولی فقیه در امور حج و زیارت نیز لزوم توجه به 
اصلاح آسیب های اربعین های گذشته توسط دست اندرکاران مراسم اربعین را که همواره در جلسات 
این شورا مورد تأکید قرار گرفته است، یادآور شد و گفت: با توجه به گرمی هوا و شرایط خاص عراق 
اطلاع رسانی به زائران ضروری است. هرچند زائران از روی شدت علاقه مندی به زیارت اربعین خود 

را برای همه مشکلات آماده کرده اند.

اخبار

آنچنان که مسئولان سازمان حج و زیارت گفته اند 
ثبت نام عمره منتظر تعیین قیمت بلیت هواپیما از 
سوی سازمان هواپیمایی است و شنیده می شود 
اختلاف نظرهایی درباره قیمت گذاری پروازهای عمره 

وجود دارد

رئیس اداره میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری نایین گفت: سه خانه ثبت شده در فهرست آثار 
ملی واقع در بافت تاریخی نایین مرمت می شــود. محمود مدنیان در گفت و گو با »ایرنا« افزود: دو خانه  
تاریخی صفایی و خواجه با مشارکت میراث فرهنگی و مالکان و خانه امینیان توسط میراث فرهنگی مرمت 
می شوند. وی گفت: دلیل مشارکت میراث فرهنگی در مرمت خانه های صفایی و خواجه، ثبت ملی بودن 
این دو اثر است. مدنیان افزود: اعتبار مرمت دو خانه تاریخی صفایی و خواجه برای هر اثر چهار میلیارد و 
5۰۰ میلیون ریال بوده و هم اکنون تأمین شده است. مدنیان گفت: الگوی خانه صفوی – قاجاری صفایی از 
معماری سنتی کویر پیروی می کند و شامل حیاط مرکزی، دو ایوان بلند، بادگیر و معماری گودال باغچه ای 
است و خانه خواجه نیز به صورت حیاط مرکزی بنا شده و با دو بادگیر، پایاب و هفت اتاق متعلق به دوران 
صفوی است. رئیس اداره میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری نایین اضافه کرد: خانه امینی نیز با 
معماری صفوی _ قاجاری به سبک حیاط مرکزی بنا شده است و از لحاظ ساختاری به مسجد بابا عبدا... 
نایین پیوند دارد. مدنیان تصریح کرد: آسیب هایی به دلیل هم پیوندی ساختار این دو بنا به گنبد مسجد 
بابا عبدا... وارد شــده بود که به همین دلیل مالک خانه امینی برای تعمیرات و مرمت هر دو اثر، هشــت 
سال پیش مالکیت خانه امینی را به میراث فرهنگی نایین داد. به گزارش »ایرنا«، شهرستان نایین حدود 
 ۱۲۰۰ اثر تاریخی و حدود ۹۹ اثر ثبت شــده ملی دارد و از بافت های تاریخی با ارزش و جاذبه های طبیعی 

برخوردار است.

شهردار نیاسر گفت: کوره عبور آب »چشمه اسکندریه« به سمت »آبشار نیاسر« و مزارع کشاورزی بر اثر تردد 
کامیون های معدن آهن دچار شکســتگی و ریزش شده است.  احســان کوزه گر در گفت و گو با ایرنا افزود: 
تریلی های حمل سنگ از حریم »آتشکده نیاسر« و کنار چشمه اسکندریه عبور می کنند و اخیرا کوره ای که آب 
چشمه اسکندریه از زیر آن حرکت و نهایتا زمین های کشاورزی را مشروب می کند، شکسته شده که اگر هرچه 
سریعتر به این موضوع رسیدگی نشود، مسدود شدن مسیر حرکت چشمه اسکندریه قطعی است.  وی گفت: 
کوره یا مجرای عبور آب چشمه اسکندریه یا همان چشمه زنانه زیر جاده ای که کامیون های حمل سنگ عبور 
می کنند قرار دارد که آب این چشمه را به سمت مسجد، چشمه مردانه و آبشار نیاسر می برد. به گفته کوزه گر 
زمین های کشاورزان از این منبع آب تغذیه می  شوند و پس از شکستگی آن، کشاورزان با استفاده از سنگ 
لاشه تا حدی آن را مقاوم سازی کرده اند.  شهردار نیاسر افزود: برای پیگیری این موضوع، بدلیل قرارگیری این 
جاده در محور تاریخی فرهنگی شهر نیاسر با پایگاه میراث فرهنگی مکاتبه شد و این نهاد با بررسی های لازم، 
شکستگی این کوره بر اثر تردد وسایل نقیله سنگین را تایید کرد.  وی اضافه کرد: با استعلام از میراث فرهنگی 
نیاسر، از فرمانداری خواسته شد این موضوع در شورای ترافیک مطرح و از ادامه حرکت تریلی ها جلوگیری 
شود. کوزه گر گفت: ممکن است این موضوع مطرح شود که معدن دار مجوز دارد و کامیون ها و تریلی ها ناچار 

به تردد از این مسیر هستند اما در پاسخ باید گفت مسیر جایگزین برای تردد این وسایل نقیله سنگین وجود 
دارد.  وی اظهار داشت: از طرف دیگر معدن داری که این گونه منابع شهر را می برد و سود عایدش می شود باید 
مسیر این کوره را ساماندهی و دیواره سازی کند، چرا که نیاسر شهری تاریخی و گردشگری است و این چشمه 
برای این خطه حیات بخش بوده و هست.  کوزه گر تاکید کرد: اگر از تردد کامیون ها و تریلی های حمل سنگ 
جلوگیری نشود، این اقدام منجر به فرو ریختن کوره عبور آب چشمه اسکندریه و بسته شدن مسیر آن می شود 
از این رو باید هرچه زودتر تصمیمی عاجل در این رابطه در شورای ترافیک شهرستان گرفته شود.  مدیر روابط 
عمومی سازمان صنعت، معدن و تجارت استان اصفهان نیز در این رابطه به ایرنا گفت: نهادهای ناظر بر اساس 
قانون معادن، پیش و حین صدور مجوز معادن مشخص هستند و بر اساس استعلام نهادهایی چون محیط 
زیست، میراث فرهنگی، منابع آب و منابع طبیعی مجوز صادر شده است.  حسین توکل افزود: با این وصف 
چنانچه اشخاص یا نهادهایی نســبت به فعالیت های یک معدن معترض هستند باید به مراجع ذی صلاح 
قانونی که در قانون معادن مشخص شده مراجعه کنند تا در این رابطه تصمیمات لازم اخذ شود. به گزارش ایرنا، 
کارشناسان حیات شهر قدیمی و تاریخی نیاسر را مدیون چشمه اسکندریه می دانند که آبشار دیدنی آن هم 

از همین چشمه تامین می شود.

شرکت ملی پست امسال همانند سال های گذشته نیز وظایفی را در بحث توزیع گذرنامه به نقاط مختلف کشور 
برعهده دارد؛ مدیر کل پست استان تهران در این باره گفته تلاش بر این است که توزیع گذرنامه به بهترین نحو 
و در کمترین زمان انجام شود. به گزارش »ایســنا«، عبدالرضا جنتی عطائی، مدیرکل پست استان تهران و 
مجری کشوری توزیع گذرنامه درباره تدابیر ویژه شرکت ملی پست برای دریافت گذرنامه های زائرین اظهار 
کرد: سئوالاتی که برای افراد پیش می آید این است که با دریافت پیامک شماره مرسوله پستی ملاک بر صدور 
گذرنامه و تحویل به پست است؟ در این زمینه باید گفت زمانی که پیامک می شود و کد تخصیص داده می شود، 
حداقل ۲۴ تا ۴۸ ساعت زمان می برد که آن را به همکاران من در حوزه صدور تحویل دهند. از زمانی که تحویل 
می دهند ۴۸ الی ۷۲ ساعت در مراکز استان ها تحویل می شود و در تهران نیز به دلیل حجم زیاد مراجعات به 
مرکز توزیع و مبادلات ما در خواست می کنیم که مراجعه به آن محل نداشته باشند و همکاران ما خود گذرنامه ها 

را طبق آدرس تحویل می دهند. جنتی گفت: شهروندان اگر می خواهند تسریع در کار داشته باشند، به نواحی 
توزیع محل سکونت خود مراجعه کنند که ما اسامی نواحی توزیع را در بنری آماده کردیم که شهروندان اطلاعات 
لازم را در این زمینه داشته باشند. وی افزود: همکاران من تا پاسی از شب زمانی که مراجعه کننده داشته باشیم، 
این آمادگی را دارند که در باجه تحویل دهند و هر چیزی که در باجه تحویل نشود و به فردا موکول شود، نامه رسان 
به آدرس مربوطه آن را تحویل می دهد. مسئله ای که امسال نسبت به سال های گذشته توزیع گذرنامه ها را برای 
شبکه پستی و مردم آسان کرده، بحث شماره همراه و شماره تماسی است که بر روی پاکت گذرنامه ها لحاظ 
شده است و همکاران ما تلاش می کنند چنانچه دسترســی به افراد نداشتند، تماس بگیرند و اطلاع رسانی 
کنند. وی تأکید کرد: امسال با هماهنگی با اداره گذرنامه استان تهران، مصوب و مقرر شد که تا روز اربعین هیچ 
گذرنامه ای رابه به اداره گذرنامه برگشت ندهیم و در باجه معطله بماند و اگر شماره تماس نداشت، افراد بین 
پست و اداره گذرنامه سرگردان نباشند. همچنین همانند سال های گذشته این امکان در سایت شرکت ملی 

پست در قسمت رهگیری مرسولات وجود دارد که بتوانند گذرنامه خود را پیگیری کنند.

رئیس اداره میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری نایین:

3 خانه تاریخی در نایین مرمت می شود
شهردار نیاسر:

کوره چشمه اسکندریه بر اثر تردد تریلی های معدن آهن شکسته شد

چهار شنبه  ۲۴ مرداد ۱۴۰3 / ۹ صفر ۱۴۴۶ / ۱۴ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۵۴

مفاد آراء
5/147 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 

و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر آرای شــماره های ذیل هیأت موضوع قانون تعیین تکلیــف وضعیت ثبتی اراضی 
 و ساختمان های فاقد ســند رســمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک دولت آباد

 برخوار بخش 16 ثبت اصفهان باســتناد اســناد رسمی مالکیت مشــاعی و اسناد عادی 
تســلیمی تصرفات مفروزی و مالکانه و بلامعارض متقاضایان ذیل محرز گردیده است 
لذا طبق ماده 3 قانــون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند 
 رســمی و به منظور اطلاع عموم مراتــب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود.
  در صورتی که اشــخاص نســبت به صدور اســناد مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته

 باشــند مــی توانننــد از تاریــخ انتشــار اولیــن آگهی بــه مــدت دو مــاه اعتراض 
خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید ظرف مــدت یک ماه از ترایخ تســلیم 
اعتراض دادخواســت خــود را بــه مراجــع قضایــی تقدیــم نمایند. بدیهی اســت 
در صــورت انقضــای مــدت مذکــور و عــدم وصــول اعتــراض طبــق مقــررات 

 اســناد مالکیــت صادر خواهد شــد. صــدور ســند مالکیت مانــع از مراجعــه متضرر 
به دادگاه نیست.

1- برابر رای شماره  140360302018000189 مورخ 1403/02/03 بنام خانم سروناز 
ســالار برومند فرزند علی اصغر به شــماره شناســنامه 2586 صادره از اصفهان نسبت 
به سه دانگ مشــاع از شــش دانگ یک قطعه باغ به مســاحت 51490.89 متر مربع از  
قسمتی از پلاک 419 اصلی واقع در مزرعه حیدر آباد خریداری   به موجب سند68555- 

1395/11/09 دفتر 54 گز محرز گردیده است. 
2- برابر رای شــماره  140360302018000188 مورخ 1403/02/03 بنام خانم پری 
ناز ســالار برومند فرزند علی اصغر به شماره شناســنامه 1856 صادره از اصفهان نسبت 
به سه دانگ مشــاع از شــش دانگ یک قطعه باغ به مســاحت 51490.89 متر مربع از  
قسمتی از پلاک 419 اصلی واقع در مزرعه حیدر آباد خریداری   به موجب سند68554- 

1395/11/09 دفتر 54 گز محرز گردیده است. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/05/09 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/05/24 

م الف : 1759737 مهدی ذکاوتمندجزی اداره ثبت اسناد و املاک برخوار  

تحدید حدود اختصاصی
5/148 شــماره نامــه : 140385602024005185-1403/05/21 چون تحدید حدود 
ششدانگ یک قطعه زمین کشاورزی بدون درج اعیانی و با کاربری کشاورزی و به مساحت 
223/78 متر مربع به شــماره پلاک ثبتی 4687/4 مفروزی از پلاک 4687 اصلی  واقع 
در بخش 5 ثبت اصفهان که طبق پرونده ثبتی به نام علیرضا حیدریان دستجردی فرزند 
حسین در جریان ثبت اســت و به علت عدم حضور متقاضی ثبت به عمل نیامده اینک بنا 
به دستور قســمت اخیر ماده 15 قانون ثبت و طبق تقاضای نامبرده تحدید حدود پلاک 
مرقوم در روز شنبه مورخ 1403/06/17 ساعت 9 صبح در محل شروع و به عمل خواهد 
آمد، لذا به موجب این آگهی به کلیه مجاورین اخطار می گردد که در روز و ساعت مقرر در 
این آگهی در محل حضور یابند و اعتراضات مالکین یــا مجاورین مطابق ماده 20 قانون 
ثبت از تاریخ تنظیم صورت مجلس تحدیدی تا 30 روز پذیرفته خواهد شد و طبق تبصره 
2 ماده واحده قانون تعیین تکلیف پرونده های معترضی ثبت معترضین ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ تســلیم اعتراض به این اداره با تقدیم دادخواســت به مرجع ذیصلاح قضائی 
 گواهی تقدیم دادخواست را اخذ و به این اداره تسلیم نمایید.  تاریخ انتشار: 1403/05/24 

م الف: 1767824 شبان رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

تحدید حدود اختصاصی
5/149 شــماره نامــه : 140385602024005186-1403/05/21 چون تحدید حدود 
ششدانگ یک باب ساختمان به مســاحت 130/56 متر مربع پلاک ثبتی 4485/1922 
مجزی شــده از 4485/82  واقــع در بخش 5 ثبت اصفهــان به نام آقــای باقر دادخواه 
 دستجردی فرزند حسن در جریان ثبت است و به علت عدم حضور متقاضی ثبت به عمل
 نیامده اینک بنا به دســتور قســمت اخیر ماده 15 قانون ثبت و طبــق تقاضای نامبرده 
 تحدید حدود پلاک مرقوم در مورخ 1403/06/17 ســاعت 9 صبح در محل شروع و به 
 عمل خواهــد آمد، لذا بــه موجب این آگهــی به کلیــه مجاورین اخطار مــی گردد که 
در روز و ســاعت مقــرر در ایــن آگهی در محــل حضور یابنــد و اعتراضــات مالکین 
یــا مجاوریــن مطابــق مــاده 20 قانــون ثبــت از تاریــخ تنظیم صــورت مجلس 
تحدیدی تــا 30 روز پذیرفته خواهد شــد و طبق تبصــره 2 ماده واحــده قانون تعیین 
تکلیف پرونــده های معترضی ثبــت معترضین ظرف مــدت یک ماه از تاریخ تســلیم 
اعتراض بــه این اداره بــا تقدیم دادخواســت بــه مرجــع ذیصلاح قضائــی گواهی 
 تقدیم دادخواســت را اخذ و به این اداره تســلیم نمایید.  تاریخ انتشــار: 1403/05/24

 م الف: 1767769 شبان رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

تدابیر ویژه شرکت ملی پست برای دریافت گذرنامه زائرین اربعین



مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان:

 تخلف در ثبت نام دانش آموزان، ظلم در حق مردم است
 مدیرکل آموزش و پرورش اســتان اصفهان گفت: در باره ارتکاب تخلفــات اداری هنگام ثبت نام 
دانش آموزان در مدارس حساسیت ویژه ای وجود دارد زیرا این امر ناقض حق الناس و از مصادیق 

ظلم در حق مردم است و ما در قبال آن مسئول هستیم.
به گزارش »ایرنا«، محمدرضا ابراهیمی در در گردهمایی مدیران و رئیسان آموزش  و پرورش مناطق 
و نواحی اســتان اصفهان با تأکید بر اهمیــت رضایتمندی مردم افزود: نظارت بیشــتر بر عملکرد 
کارشناسان و مسئولان در این زمینه مدنظر ماست و چالش هایی مانند ثبت نام دانش آموزان باید 

به بهترین نحو ممکن مدیریت شود.
وی اظهار کرد: رضایتمندی مردم از نکاتی اســت که همواره باید مدنظر باشد زیرا یکی از مهمترین 
نقاط تلاقی مردم و دولت، آموزش و پرورش اســت و هیچ فردی را نمی توان در جامعه یافت که با 

این نهاد سروکار نداشته باشد.
به گزارش »ایرنا«، این سخنان مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان در حالی است که وزارت 
آموزش و پرورش هر ســال دریافت هرگونه وجــه هنگام ثبت نام دانش آمــوزان را ممنوع اعلام 
می کند؛ ولی دریافت این وجه همچنان از ســوی مدیران مدارس مطالبه می شود. در این راستا، 
مصطفی درستکار، رئیس اداره ارزیابی عملکرد و رسیدگی به شکایات آموزش و پرورش اصفهان 
چندی پیش در گفت و گو با »ایرنا«، از اولیای دانش آموزان خواست تا در صورتی که در روند ثبت نام 
 دچار مشکل شــدند و نیازمند طرح شــکایت بودند، به کارشناســان این اداره در نواحی و مناطق 

چهل و یک گانه استان مراجعه کنند.
مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان همچنین در ادامه سخنان خود گفت: یکی از برنامه های 
جاری و مهم آموزش و پرورش، پروژه مهر است و در این میان، بزرگ ترین چالش ما در سال گذشته 
که کمبود نیروی انسانی بود، با همت و نگاه مثبت شهید رئیسی تا حد زیادی کاسته شده اما هنوز 
مرتفع نشده است و باید برای مدیریت آن، تدابیر لازم اندیشیده شود. وی همچنین اظهار کرد: باید 
فضای کافی برای ثبت نام دانش آموزان در شــاخه های فنی و حرفه ای و کاردانش ایجاد شود که 
برنامه ریزی های لازم در این  باره در حال انجام است.ابراهیمی خاطرنشان کرد: هنوز مشکلاتی در 
بحث کلاس بندی دانش آموزان نیز وجود دارد که رفع آنها باید مورد اهتمام باشد و در این باره صدور 

ابلاغ ها برای سال تحصیلی جدید به سرعت انجام شود.

اصفهان، استان برتر در تصحیح برگه های امتحانات نهایی
مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان همچنین گفت: این استان هم در میزان و هم در کیفیت 
تصحیح اوراق امتحانی دانش آموزان در ردیف برترین استان های کشور قرار گرفته است و این نتیجه 

تلاش  معلمان و مدیران مدارس استان است.
وی خاطرنشان کرد: اعلام دیرهنگام نتایج امتحانات چیز بدی نیست زیرا تصحیح اوراق با دقت زیاد 
انجام شده است و برخی از مناطق استان، بالای پنج برابر ظرفیت خود برای تصحیح اوراق امتحانی 

دانش آموزان همت به خرج دادند.
ابراهیمی تصریح کرد: تقویت معنوی دانش آموزان و افزایش ارتباط آنها با مساجد، باید در دستور کار 
مدیران آموزش و پرورش باشد و در این زمینه، از خلاقیت ها استفاده کرد و باید توجه کرد که نداشتن 

ارتباط با مسجد حلقه مفقوده مباحث تربیتی ما در شرایط حاضر است.
مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان با تأکید بر لزوم ارتباط با هیئت های مذهبی، مساجد و 
حوزه های علمیه گفت: توجه به نماز جماعت می تواند بسیاری از مشکلات تربیتی دانش آموزان را 

حل کند به همین دلیل، باید با برنامه ریزی برای تقویت نماز جماعت مدارس اقدام کرد.
به گزارش »ایرنا«، گردهمایی یک روزه مدیران و رئیسان آموزش و پرورش مناطق و نواحی استان، 
با هدف بررســی مســائل جاری نظام تعلیم و تربیت و تبیین برنامه ها و راهبردهای لازم، بررسی 
وضعیت اجرایی پروژه مهر، انجام هماهنگی  لازم در آستانه آغاز سال تحصیلی جدید و ساماندهی 

نیروی انسانی، در مرکز فرهنگی و رفاهی معلمان شماره 3 اصفهان برگزار شد.

فرمانده مرزبانی فراجا: اتباع بیگانه غیرمجاز باید تا پایان سال از کشور خارج شوند

مهمان نوازیم اما نه برای »غیرمجاز«ها

فرمانده مرزبانی فراجا گفت: اتباع بیگانه غیرمجاز باید تا پایان ســال از 
کشور خارج شوند.

به گزارش »ایمنا« و به نقل از پایگاه اطلاع رسانی پلیس، سردار احمدعلی 
گودرزی در نشست خبری که در مقر مرزبانی فراجا برگزار شد، درباره اتباع 
غیرمجاز اظهار کرد: سیاست ما این است که اتباع غیرمجاز باید تا پایان 

سال ۱۴۰3 کشور را ترک کنند.
وی افزود: ما کشور مهمان نوازی هستیم این افراد مدت هاست از همه 

امکانات در کشور ما استفاده کرده اند، اما دیگر باید از کشور خارج کنند.
فرمانده انتظامی مرزبانی فراجا ادامه داد: این امر، خواسته مردم ماست 
و در راستای ایجاد امنیت این امر باید محقق شود، خبرنگاران پل ارتباطی 
بین مردم و نهادهای دولتی هستند که من روز خبرنگار را از طرف خودم و 

مرزبانان به شما تبریک می گویم.
وی افزود: در آستانه اربعین حسینی هســتیم که این ایام هم تسلیت 
عرض می کنم، این حرکت در دنیا بی نظیر است و جهانیان از این رفتارهای 
ما متعجب هستند و باورشان نمی شــود، این حرکت مردمی هرساله با 
عشق انجام می شــود، همکاران من در مرزبانی همیشه می خواهند در 
مراسم اربعین شــرکت داشته باشــند و در ثواب آن شریک شوند، زیرا 

این ایام عمر خدمتی ما محسوب نمی شود، ۹۶ درصد از مرزها در اختیار 
مرزبانی فراجاست و بنا به ضرورت تنها ۴ درصد از مرزها در اختیار ارتش و 

سپاه است و ما آماده باش کامل در ۲۴ ساعته روز هستیم.
سردار گودرزی گفت: مرزبانی در بین مجموعه انتظامی سخت ترین است 
و طاقت فرساترین حوزه اســت و مردانی خاصی می خواهد که عشق به 
میهن دارند و در گرما و سرما به کشور خود خدمت می کنند، وقتی سربازان 
و همکارانم را می بینم که در دمای ۵3 درجه مرزهای خوزستان خدمت 
می کنند و با عشق و صلابت مشغول انجام وظیفه هستند به خود می بالم.

وی ادامه داد: مشغول دیپلماسی لحظه ای قوی در مرز هستیم، به عنوان 
مثال اگر در هر طرف از مرز مشکلی به وجود آید، همکاران من در مرزها 

برای هر دو طرف اقدامات لازم را انجام می دهند.
فرمانده انتظامی مرزبانی فراجا درباره ترددهای غیرمجاز در مرز گفت: 
عده ای قانون را زیرپا می گذارند، وقتی در دل شــب در منطقه ممنوعه 
هزاران نفر عبور می کنند نمی شــود از آنها دفاع کرد، به عنوان مثال یکی 
از این افراد می گفت می خواهد تلویزیون جابه جا کند، اما مشخص شد 

بیش از ۲۰۰ کلت کمری در آن وسیله جاساز شده بود.
سردار گودرزی با بیان اینکه با پشتیانی مردم مرزنشین می توان مرزها را 

حفظ کرد، ادامه داد: مردم مرزنشین که در کنار مرزهای ما هستند قوانین 
جاری کشور را می دانند و رسانه ها باید این مسائل را بیشتر ترویج کنند تا 
مرزها که ناموس کشور هستند را حفظ کنیم. وی گفت: آموزش همگانی 
برای ارتقای امنیت و آموزش قوانین نیز از اهمیت خاصی برخوردار است 

که باید رسانه ها در این زمینه به ما کمک کنند. 
فرمانده انتظامی مرزبانی فراجا ادامه داد: می خواهیم مرزنشینان دانش 
و مهارتشــان افزایش پیدا کند تا بتوانند از محرومیت خارج شوند و به 
صورت قانونی از مرزها اســتفاده مفید کنند، جلسات متعدد هر سه ماه 
یک بار با سران قبایل مختلف داریم و تعامل خوبی با آنها ایجاد کرده ایم.

سردارگودرزی با اشاره به الکترونیکی شدن بعضی اقدامات گفت: کارت 
پایش الکترونیک برای مالکان، ملوانان و شناورها در حال ایجاد است که 
ما بتوانیم بیش از 3۰ هزار شناور در مرزهای آبی کشور را ساماندهی کنیم 

تا بتوانند به صورت الکترونیکی و قانونی کار خود را انجام دهند.
فرمانده انتظامی مرزبانی فراجا افزود: همه تــلاش خود را می کنیم تا 
تسهیلگری در رفت و آمد داشته باشــیم و مدام با عراق ارتباط داریم تا 
مشکل امنیتی ایجاد نشود و هدف ما تأمین امنیت همه زائران خارجی 

و ایرانی است.

سوژه روز جامعه

رئیس پلیس راه فرماندهی انتظامی اصفهان گفت: 
3۹ درصد از مجموع جانباختــگان تصادفات برون 
شهری از ابتدای سال تاکنون را سرنشینان خودروها 
تشــکیل می دادند که علت اصلی درگذشت آنها هم 
نبستن  کمربند ایمنی بوده است. به گزارش »ایرنا« 
و بنابر اعلام پزشکی قانونی اصفهان، از ابتدای سال 
تاکنون بالغ بــر ۲۸۰ نفر در حــوادث رانندگی درون 
شهری و برون شهری اســتان جان باخته و بیش از 

7۰۰۰نفر مصدوم شده اند. ســرهنگ علی مولوی در 
گفت وگو با »ایرنا« افــزود: یکی از قوانین راهنمایی 
و رانندگی که هنوز هم خیلی از هموطنان آن را رعایت 
نمی کنند، بستن کمربند ایمنی برای سرنشینان عقب 
خودروهاست. وی اظهار کرد: بر اساس اعلام سازمان 
بهداشت جهانی در میان شاخص های توسعه  ایمنی 
راه، رفتار کاربران، قلب توســعه ایمنی راه به شــمار 
می رود و اســتفاده از کمربند ایمنی مهمترین رفتار 
محافظتی در رانندگی است. رئیس پلیس راه اصفهان 
تأکید کرد: بر اساس قانون، بستن کمربند ایمنی برای 
تمام سرنشینان جلو و عقب خودرو الزامی بوده و این 
در حالی است که هنوز خیلی از رانندگان و سرنشینان 

به این موضوع اعتنایی ندارند. وی خاطرنشان کرد: بر 
همین اساس، سازمان بهداشت جهانی در طبقه بندی 
عوامل خطرآفرین اصلی حمل  و نقل جاده ای، بستن 
کمربند ایمنی را از عوامل اصلی مؤثر در کاهش شدت 
ســوانح رانندگی برشمرده است. ســرهنگ مولوی 
افزود: شــاید بعضی از ما فقط برای جریمه نشدن 
توسط پلیس کمربند ایمنی را ببندیم ولی باید این را در 
نظر بگیریم که بستن کمربند تا حد زیادی شانس زنده 
ماندن ما و عزیزانمان را در تصادفات بالا می برد. وی 
تأکید کرد: بر این اساس لازم است تا با عادت بستن 
کمربند ایمنی، اطمینان خاطر و آرامش خود را هنگام 

رانندگی افزایش دهیم.

تلفات 3۹ درصدی سرنشینان خودروها در اصفهان؛

 علت اصلی نبستن  کمربند ایمنی است

کاهش ۱۸ متری تراز 
آب خزر تا پایان قرن

مطالعات نشــان می دهد تا پایان 
قرن حاضر تراز آب دریای خزر بین 
۹ تا ۱۸ متر کاهش خواهد یافت که 
تأثیر منفی بر تالاب های ساحلی 
به ویژه تالاب انزلی و خلیج گرگان 
خواهد داشــت به طوری که گفته 
می شــود انزلی تا 3۵ سال دیگر 
کاملًا خشک و خلیج گرگان تا ۱۰ 
سال آینده شرایط بسیار خشکی 

را تجربه خواهند کرد.

مدیر منابع انسانی و امور اداری اداره کل آموزش وپرورش استان اصفهان:

ارزیابی استخدام ۸000 اصفهانی بی سابقه در تاریخ کشور
مدیر منابع انسانی و امور اداری اداره کل آموزش وپرورش اســتان اصفهان گفت: مطابق با حوزه 
استخدام ماده ۲۸ ابتدایی ۸۰۰۰ نفر از اســتان اصفهان در فرایند ارزیابی حضور یافتند و این آمار 

در تاریخ آموزش و پرورش و سطح کشور بی نظیر است.
به گزارش »ایمنا«، مهران اسدی درگردهمایی رؤسای نواحی و مناطق آموزش و پرورش استان 
اصفهان، میزان جذب آموزش وپرورش اســتان در سال جاری را بســیار مطلوب دانست و اظهار 
کرد: با اجرای فرایند ارزیابی ها طی مهر ســال جاری یک هزار آموزگار جدید در نواحی شش گانه 

اصفهان ورود پیدا می کنند.
وی مباحث ساماندهی را یکی از موضوعات مهم پروژه مهر در اســتان اصفهان برشمرد و افزود: 
برنامه های این طرح ، یک زنجیره به هم تنیده هســتند که باید با اقدامات متعدد، فعالیت های 

آن به سرانجام برسد.
مدیر منابع انســانی و امور اداری اداره کل آموزش وپرورش اســتان اصفهان با بیان اینکه فرایند 
اســتخدام در حوزه دبیری، هنرآموزی و کیفیت بخشــی تداوم دارد، تصریح کرد: مطابق با حوزه 
استخدام ماده ۲۸ ابتدایی تعداد ۸۰۰۰نفر از استان در فرایند ارزیابی حضور یافتند که این آمار در 

طول تاریخ آموزش و پرورش و سطح کشور بی نظیر است.
وی با تأکید بر اینکه در صدور ابلاغ ها باید نخســت به ساماندهی نیروهای موجود پرداخته شود، 
گفت: انجام بررسی های لازم به صورت هفتگی، به نظم بیشتر امور کمک می کند تا گزارش نیاز و 

مازاد به دقیق ترین حالت خود نزدیک شود.
اسدی با بیان اینکه مرحله نخست نقل و انتقالات به پایان رسیده است، افزود: بخشنامه مرحله 
دوم آن ارسال شده است و فرهنگیان تا بیست وششم مرداد، برای ثبت درخواست فرصت دارند.

وی خاطرنشــان کرد: از رؤســای آموزش و پرورش مناطق و نواحی درخواست داریم در صورت 
امکان با درخواست انتقالات نیروها مساعدت کنند؛ چرا که نیروی انسانی در صورتی که با رضایت 

به محل کار حاضر نشود، کیفی نخواهد بود.

معاون سوادآموزی اداره کل آموزش وپرورش استان اصفهان:

بی سوادی در روستاها با شتاب بخشی ریشه کن می شود
معاون ســوادآموزی اداره کل آموزش وپرورش اســتان اصفهان گفت: طرح شتاب بخشــی به 

سوادآموزی، توسعه و تعمیق سواد در روستاهای استان از مهر سال جاری اجرایی می شود.
سیداحمد امامیه در برگزاری گردهمایی مدیران و رؤسای آموزش وپرورش مناطق و نواحی استان 
اصفهان پیرامون طرح روستای باســواد در روستاهای اســتان، اظهار کرد: در این طرح تحولی 

محوریت با فرمانداران و دهیاران است.
وی با اشاره به اجرای طرح شتاب بخشی به ســوادآموزی و توسعه و تعمیق سواد در روستاهای 
اســتان از مهر ســال جاری افزود: هدف این طرح ریشه کنی بی ســوادی در روستاهای استان 

اصفهان است.
معاون سوادآموزی اداره کل آموزش وپرورش استان اصفهان با بیان اینکه طرح مذکور با استفاده از 
ظرفیت های موجود روستا به ویژه شورای اسلامی، امام جماعت، شبکه بهداشت و بسیج اجرایی 
خواهد شد، تصریح کرد: این ارگان ها با تعامل یکدیگر اقدام به شناسایی بی سوادان، کم سوادان 
یا افراد دارای سواد، فاقد مدرک و بازماندگان از تحصیل می کنند تا توسط خیرین، معلمان و سایر 

افراد واجد شرایط تحت پوشش کلاس های سوادآموزی قرار گیرند.
وی خاطرنشان کرد: در طرح روستای باسواد، بسته آموزشی از حوزه سوادآموزی استان اصفهان 
در اختیار آموزش دهندگان قرار خواهد گرفت تا آموزش به صورت هماهنگ و منسجم صورت پذیرد 
و در پایان دوره و بعد از اخذ آزمون های تعریف شده، مدرک تحصیلی به فراگیران اعطا خواهد شد.

عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

 عضو هیئت علمی دانشگاه 
علوم پزشکی اصفهان:

ارائه خدمات درمانی به 
 خارج از بیمارستان 

منتقل شود
عضو هیئت علمی دانشــگاه علوم پزشــکی 
اصفهــان گفــت: ارائــه خدمــات درمانی با 
راه انــدازی مراکز مراقبت در منــزل دولتی و 
خصوصی به خــارج از بیمارســتان هدایت 
شود. محسن شهریاری در گفت وگو با »مهر« 
در خصوص انجام طــرح تحقیقاتی »تدوین 
برنامه عملیاتی مرکز مراقبت در منزل تحت 
پوشــش دانشگاه علوم پزشــکی اصفهان« 
اظهار کرد: از سال ها قبل این انگیزه در دانشگاه 
علوم پزشکی اصفهان پدیدار شد که خدمات 
و مراقبت هــای تعریف شــده را می توان از 
بیمارستان ها به ســمت خارج از بیمارستان 
هدایت نمود. وی با بیان اینکه امروزه بسیاری 
از سیستم های پیشرفته دنیا خدمات مراقبتی 
و تســکینی را از داخل بیمارستان به خارج از 
بیمارستان انتقال داده اند، افزود: ایجاد مراکز 
مراقبت تســکینی، مراکز مراقبــت در پایان 
حیات و مراکز مراقبــت در منزل ضمن اینکه 
برای بیمــاران و مددجویان با صرفه اســت، 
می تواند باعث کاهش بار بیمارســتان ها نیز 
شود. شهریاری افزود: ایجاد مراکز مراقبت در 
منزل یک کار حرفه ای و بین رشته ای است و 
بسیاری از رشته ها از جمله پزشکی، پرستاری، 
توانبخشی و تغذیه ای را درگیر می کند و طی 
سال های گذشته شاهد توسعه کمّی و کیفی 
این قبیــل مراقبت ها بوده ایم بــه طوری که 
در برنامه ششــم توسعه کشــور ایجاد مراکز 
مراقبت در منزل دانشگاهی و غیر دانشگاهی 
)دولتی و غیر دولتی( جای گرفت. وی گفت: 
گسترش ارائه خدمات مراقبت در منزل یکی 
از اولویت های معاونت پرستاری وزارتخانه و 
سازمان نظام پرســتاری است که در راستای 
مأموریت حفظ و ارتقای سلامت جامعه است 
و در این زمینه طرح های تحقیقاتی متعددی 
انجام شده است. احداث مراکزهای مراقبتی 
به آزاد ســازی تخت های ویژه از جمله icu و 

ccu در بیمارستان ها می تواند کمک کند.

رئیس کل دادگستری استان اصفهان با تأکید بر اینکه شناسایی و برخورد با افراد و مراکز دخیل در موضوع سقط غیرقانونی جنین از اولویت های دادگستری استان 
اصفهان است، گفت:  با تلاش های صورت گرفته برخی از افراد خاص و همچنین برخی از مراکز که دارای مجوز فعالیت هستند و با در نظر گرفتن منافع مالی و شخصی در 
زمینه سقط غیرقانونی جنین فعالیت دارند شناسایی شده اند و به زودی با آنها برخورد قاطعانه قانونی خواهد شد. به گزارش »تسنیم«، حجت الاسلام اسداله جعفری 
در نشست ستاد پیشگیری از وقوع جرم دادگستری استان اصفهان با اشاره به تأثیر شاخصه جمعیت در اقتدار نظام گفت: در هر نظام و کشوری، یکی از شاخصه های 
اقتدار آن، شاخصه جمعیت است و به همین دلیل در کشور ما نیز این موضوع مورد تأکید مقام معظم رهبری قرار گرفته و قانون مترقی حمایت از خانواده و جوانی 
جمعیت نیز به تصویب رسیده است. وی افزود: بر اساس ماده ۵7 این قانون، دستگاه قضایی موظف است با همکاری وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی و سایر 
نهادها در موضوع سقط غیرقانونی جنین ورود کرده و اقدامات و تمهیدات لازم در این خصوص را در دستور کار قرار دهد. وی با انتقاد از شیوه نظارت ها بر مراکز مربوطه، 
تصریح کرد: بررسی های دستگاه قضایی حاکی از ضعف نظارت های کافی در این مسئله است و چنانچه برای ما کوتاهی مسئولان ذیربط در انجام وظایف قانونی محرز 
شود تشکیل پرونده قضایی و برخورد قانونی در دستور کار قرار خواهد گرفت. نماینده قوه قضاییه در استان اصفهان همچنین بر لزوم اطلاع رسانی و تبیین مضرات و 

خسارت های پزشکی، اجتماعی و قانونی سقط غیرقانونی جنین، توسط رسانه های جمعی به ویژه صدا و سیما تأکید کرد.

با افراد و مراکز دخیل در سقط غیرقانونی جنین برخورد می شود

فرمانده انتظامی مرزبانی فراجا گفت: عده ای قانون 
را زیرپا می گذارند، وقتی در دل شب در منطقه 
ممنوعه هزاران نفر عبور می کنند نمی شود از آنها 
دفاع کرد، به عنوان مثال یکی از این افراد می گفت 
می خواهد تلویزیون جابه جا کند، اما مشخص شد 

بیش از ۲۰۰ کلت کمری در آن وسیله جاساز شده بود

چهار شنبه  ۲۴ مرداد ۱۴0۳ / ۹ صفر ۱۴۴۶ / ۱۴ آگوست  ۲0۲۴ / شماره ۴۱۵۴

عکس: ایرنا



تیم های کشتی آزاد و فرنگی ایران که با ۱۱ نماینده در المپیک پاریس حاضر شده بودند با مجموع ۸ مدال شامل ۲ مدال طلا، ۴ نقره و ۲ برنز به کار خود پایان دادند. 
به گزارش »ایسنا«، در این میان تیم ملی کشتی فرنگی ایران با هدایت حسن رنگرز عملکردی به مراتب بهتر از کشتی آزاد، با ۲ مدال طلای سعید اسماعیلی و 
محمدهادی ساروی، یک مدال نقره علیرضا مهمدی و یک مدال برنز امین میرزازاده،  به کار خود پایان داد و شاگردان محسن کاوه نیز بدون کسب مدال طلا، با ۳ 
مدال نقره رحمان عموزاد، حسن یزدانی و امیرحسین زارع و یک مدال برنز امیرعلی آذرپیرا به کار خود در این رقابت ها پایان دادند. کشتی ایران در ادوار المپیک 

در مجموع با کسب ۱۳ مدال طلا، ۱۹ نقره و ۲۳ برنز، همچنان پرافتخارترین رشته ورزشی ایران در تاریخ المپیک است. 
از المپیک ۱۹۴۸ لندن که به اولین حضور تیم ملی کشتی آزاد ایران در المپیک باز می گردد تاکنون ۳۸ مدال)۷ مدال طلا، ۱۴ نقره و ۱۷ برنز( توسط آزادکاران در 

این رقابت ها به دست آمده و همچنین سهم کشتی فرنگی نیز  ۹ مدال )۴ طلا، یک نقره و ۴ برنز( بوده است.

کشتی،  پرافتخارترین رشته ورزشی ایران در المپیک

ستاره نوظهور آلمان به دورتموند پیوست
ماکسیمیلیان بایر از ستاره های جوان و  نوظهور فوتبال آلمان است که بسیاری از باشگاه های بزرگ فوتبال 
این  کشور امسال تابستان به دنبال جذب او از باشگاهش هوفنهایم  بودند. به گزارش »ورزش سه«،  باشگاه 
بروسیا دورتموند رسماً اعلام کرد که موفق شده مکسی  بایر را با قراردادی پنج ساله به خدمت بگیرد.   بایر 
فصل گذشته در بوندس لیگا برای هوفنهایم ۱6 گل به ثمر رساند  و عملکرد خوب او باعث شد به تیم ملی 
دعوت شود و در یورو ۲0۲۴  حضور داشته باشد. بازی مقابل اوکراین در ماه ژوئن امسال اولین  بازی ملی 
این مهاجم جوان آلمانی بود. این بازیکن ۲۱ ساله پنجمین خرید تابســتانی دورتموند بود. زردپوشان 
 وستفالن پیش از این سرهو گیراسی و والدمار آنتون را از اشتوتگارت،  پاسکال گروس را از برایتون و یان 
کوتو را به صورت قرضی از  منچسترسیتی جذب کرده بودند. مدیران دورتموند مکسی بایر را گزینه جایگزین 

ایده آلی برای نیکلاس  فولکروگ می بینند که اخیراً دورتموند را ترک کرد و به وستهم پیوست.  

گلر بارسا؛ آخرین بازمانده 
با جدایی کاپیتان بارسلونا، فقط یک بازیکن از آخرین تیم فاتح لیگ قهرمانان بارسلونا در ترکیب باقی 
مانده است. به گزارش »خبرآنلاین«، سرجی روبرتو قرار است پس از ۱۸ سال، باشگاه بارسلونا را ترک 
کند. خروج روبرتو از بارسلونا، باعث شد که مارک آندره تراشتگن، کاپیتان اول بارسا شود و همچنین یک 
لقب دیگر هم به دروازه بان آلمانی بلوگرانا داد: آخرین بازمانده از تیم فاتح لیگ قهرمانان اروپا در فصل 
۱5-۲0۱۴. به جز تراشتگن، همه بازیکنانی که بارسلونا را در پنجمین و آخرین قهرمانی لیگ قهرمانان 
اروپا همراهی کردند، این تیم را ترک کرده اند؛ از مثلث خط هافبک ژاویستا و بوسکتس گرفته تا تمام 
اضلاع MSN و امثال جرارد پیکه، دنی آلوز، جوردی آلبا و ایوان راکیتیچ. تراشتگن ۳۲ ساله حالا تنها 

بازیکن تیم است که همراه با بارسلونا، قهرمانی در مهم ترین تورنمنت باشگاهی را تجربه کرده است.

ملی پوش عربستانی در دوراهی فرانسه و ایتالیا
سعود عبدالحمید، پس از نمایش های درخشــان خود در فصل گذشته با الهلال، مورد توجه چندین 
باشگاه اروپایی قرار گرفته؛ با این حال، باشــگاه الهلال ایده جدایی این بازیکن را نمی پذیرد. رودی 
گالتی، خبرنگار ایتالیایی در حساب رســمی خود در توییتر اعلام کرد، باشگاه رنس فرانسه چند روز 
پیش پیشنهاد دو میلیون یورویی برای جذب ســعود عبدالحمید ارائه کرد، اما این پیشنهاد از سوی 
الهلال رد شد. گالتی افزود که باشگاه فرانسوی آماده است پیشنهاد خود را به ۳ میلیون یورو افزایش 
دهد و همچنین درصدی از فروش آینده بازیکن را نیز به الهلال اختصاص دهد. این در حالی است که 
گزارش هایی نیز درباره اولین اقدام رسمی باشگاه رم ایتالیا برای جذب سعود عبدالحمید در جریان 
نقل وانتقالات تابستانی جاری منتشر شده است. رودی گالتی افزود که سعود عبدالحمید تمایل به 
تجربه حرفه ای در اروپا دارد، که این مسئله ممکن است آینده او با الهلال را تهدید کند، زیرا قرارداد او 

در تابستان ۲0۲5 به پایان می رسد.

ستاره منچسترسیتی در اتلتیکو مادرید
خولیان آلوارز، ســتاره آرژانتینی منچسترسیتی به طور رســمی راهی اتلتیکومادرید شد. به گزارش 
»فارس«، باشگاه اتلتیکو در اقدامی جالب و خنده دار با انتشار عکسی عجیب از مرد عنکبوتی نوشت: 
»ببخشید که طراح گرافیکمان نیست!« آلوارز با اینکه نیمکت نشین ارلینگ هالند بود ولی توانست 
یکی از عناصر مهم خط تهاجمی ســیتیزن ها نام گیرد. این در حالی اســت که فصل گذشته نیز کول 
پالمر، دیگر مهاجم سیتی به چلسی پیوست و توانست یکی از بهترین بازیکنان فصل جزیره نام گیرد. 
آلوارز ۲۴ ساله در انتقالی که ارزش کلی آن ۹5 میلیون یورو برآورد می شود از منچسترسیتی جدا شد 
و به اتلتیکو مادرید اسپانیا پیوســت. مهاجم آرژانتینی در مدت دو فصل حضور خود در تیم گواردیولا 

موفق به کسب 6 جام شد.

 اندرحکایت فعالیت نقل و انتقالاتی ذوب آهن در بازار تابستانی در تقویت خط حمله

گاندوی بی زهر 
ذوب آهن در حالی فردا باید در افتتاحیه  مرضیه غفاریان
لیگ۲۴ به مصاف مدافع عنوان قهرمانی 
برود که دست محمد ربیعی برای چینش مهره در خط حمله گاندوها 

بسته است.
ذوب آهن در بازار تابســتانی با توجه به بودجه محدود این باشــگاه 
اصفهانی همچون فصول اخیر دســت به عصا حرکت کــرد. ربیعی با 
توجه به ضعف تیمش در دفاع و مصدومیت های پی در پی مهره های 
دفاعی  خود در فصل گذشته ابتدا رامتین ســلیمان زاده، مدافع ۳5 
ساله مس را از رفســنجان به اصفهان آورد تا در فصل جدید از تجربه 

کردن خط این شــاگرد قدیمی خود برای مســتحکم 
دفاع گاندوها بهــره ببرد. در ادامه نیز 

ذوب آهن پس از تمدید قرارداد 
محسن آذرباد هافبک ۳۴ 

ساله خود، مهدی ممی 
زاده، وینگــر هجومی 
گل گهــری هــا را به 

خدمــت گرفــت. پیر 
بیراه نیست اگر بگوییم انتقال این 
مهره هجومی ۲۴ساله از سیرجان 
به اصفهان تاکنــون تنها فعالیت 
نقــل و انتقالاتی ذوبــی ها برای 
تقویت خــط حملــه گاندوها در 
لیگ ۲۴ بود که به ثمر نشست. 
پــس از آن ســبد خریــد ذوب 
آهن بــا افــزودن بازیکنانی پر 
شــد که اکثر آنها در پست دفاعی 

 بازی مــی کردند؛ از جــذب داوود 
نوشــی صوفیانی، گلر ســابق مس 
رفســنجان گرفته تا عقد قــرارداد با 
پدرام قاضی پور)مدافع ۲۷ ســاله 
ملوانان(، حسن شوشتری)هافبک 
۳۱ ساله استقلال خوزستان(، حسین 
شــاوردی) مدافع ۲۲ ســاله نیروی 
زمینی(، داوود رجبی )مدافع ۲۷ساله 
فجرسپاسی( وتمدید قرارداد با شایان 
مصلــح، مدافع ســابق سبزپوشــان 

اصفهانی. از نقاط روشن کارنامه ذوب آهن در بازار تابستانی موفقیت 
این تیم در نگهداشتن گریگول چابرادزه در اصفهان بود. مدافع باتجربه 
و ملی پوش گرجستانی که در بازار زمستانی به ذوب آهن پیوسته و با 
عملکرد درخشانش در خط دفاع گاندوها چشم مدعیان لیگ را به خود 
خیره کرده بود. ذوب آهن در حالی قرارداد این بازیکن را به مدت یک 
فصل دیگر تمدید کرد که سرخپوشان تهرانی نیز به 

دنبال انتقال او به پایتخت بودند.
در این میان ذوب آهن اگرچه با به 

عضویت درآوردن این مهره های 
دفاعی، سعی کرد تا خط دفاع 

گاندوها را در فصل جاری بیمه کند اما در تقویت خط آتش سبزپوشان 
ناکام بود. این تیم اصفهانی محمدحســین اسلامی، پدیده هجومی 
خود در فصل گذشته را در شروع بازار تابستانی به نفع آبی پوشان تهرانی 
از دست داد. در ادامه محمدجواد محمدی، برترین گلزن گاندوها نیز 
در نقل و انتقالی جنجالی به خوزســتان کوچ کرد تا در فصل جاری در 
جمع سرخپوشان اهوازی به میدان برود. ضمن اینکه مهرداد رضایی، 
هافبک این تیم اصفهانــی که در پنج 
فصل گذشته چه در مس رفسنجان 
و چه در ذوب آهن همواره شــاگرد 
ربیعی بود نیز در بازار تابستانی راهش 
را از این ســرمربی و سبزپوشان 
جدا کرد و راهــی مازندران 
شــد  و به تیم ساکت 

الهامی پیوست.
با این تفاســیر و 
با توجه به اینکه 
ذوب آهــن تــا 
تنظیــم  لحظــه 
این گــزارش برای 
پوشــاندن پیراهن سبز 
ایــن تیــم اصفهانــی بر تن 
عیسی مرادی و علی اصغر اعرابی، 
 مهاجمان ســپاهان با همشهری 
طلایی پــوش خــود بــه تفاهم 
نرسیده، می توان گفت ذوب آهن 
لیگ را در حالی شروع خواهد کرد 
که دست ســرمربی جوان این تیم 
برای چینش مهــره های هجومی 
مورد نیازش در مقابل پرسپولیس 
بســته اســت. پربیراه نیست اگر 
مدعی شویم گاندوها با این قدرت 
هجومی ضعیف، حریف بی آزاری 
در افتتاحیه لیگ برای مدافع عنوان 
قهرمانــی خواهند بــود؛ حداقل در 
یورش بردن به ســنگر گلر خارجی 

سرخ ها.

خبر روز

ادامه استانداردسازی فولادشهر برای بازی تیم ملی 
بازدید روزانه از ورزشگاه فولادشــهر اصفهان برای به روزرســانی این مجموعه مطابق استانداردهای 
مسابقات بین المللی همچنان ادامه دارد. به گزارش »مهر« و به نقل از سایت فدراسیون فوتبال، بر این 
اساس، تمام دسترسی ها، ورودی ها و همچنین فضاهای مهم مورد کاربرد در رقابت های بین المللی، بار 
دیگر مورد بررسی قرار گرفت و آخرین نکات برای به روزرسانی و اصلاحات مهم مطابق با آیین نامه ها با 
مهندسان و مسئولان ورزشگاه فولادشهر و باشگاه ذوب آهن به اشتراک گذاشته شد. در این بازدید و بر 
اساس نامه ۱۱ بندی دبیرکل فدراسیون مبنی بر به روزرسانی ورزشگاه فولادشهر جهت میزبانی مسابقه 
ایران - قرقیزستان، برنامه های آماده سازی ورزشگاه مرور شد. روز گذشته نیز نمایندگان بخش تجاری 
و پخش تلویزیونی AFC از ورزشگاه فولادشهر بازدید کردند تا نحوه برندینگ این ورزشگاه بررسی شود.

هافبک پیشین ذوب آهن شاگرد اسکوچیچ شد
پوریا پورعلی، هافبک پیشین ذوب آهن که فصل گذشته در تیم فوتبال ملوان بازی می کرد راهی تبریز 
شد تا درلیگ بیست و چهارم در جمع شاگردان اسکوچیچ به میدان برود. به گزارش »مهر«، پس از 
مذاکره سعید مظفری زاده، سرپرست مدیرعاملی باشگاه تراکتور و با طی روند قانونی ثبت قرارداد، پویا 
پورعلی هافبک دفاعی فصل گذشته تیم ملوان با عقد قرارداد ۲ ساله به تراکتور پیوست. پورعلی سابقه 
پوشیدن پیراهن تیم های ذوب آهن، ملوان بندرانزلی، خونه به خونه بابل و فجر سپاسی را در کارنامه 
دارد. رامبد رشیدی راد، سرپرست مدیرعاملی باشگاه ملوان پیش از این اعلام کرده بود که عقد قرارداد با 
پورعلی در صورتی قانونی خواهد بود که رضایت باشگاه ملوان جلب شود و در غیر این صورت این باشگاه 

از تراکتور شکایت خواهد کرد.

سپاهان جمعه حریفان آسیایی خود را می شناسد
قرعه کشی سطح دوم رقابت باشگاهی در آسیا روز جمعه برگزار خواهد شد. به گزارش »ورزش  سه«، 
با اعلام AFC، زمان قرعه کشی سیدبندی ۳۲ تیم حاضر در لیگ قهرمانان سطح دوم آسیا مشخص 
شد و بر این  اساس قرعه کشی این رقابت ها روز جمعه ۲6 مرداد انجام خواهد شد و تیم فوتبال سپاهان 
در سید نخست قرعه کشی قرار گرفته است. در همین راســتا احسان بعیدی، سرپرست تیم فوتبال 
سپاهان روز چهارشنبه)امروز( عازم شهر کوآلالامپور مالزی خواهد شد تا در مراسم قرعه کشی حضور 
داشته باشد. سپاهان و تراکتور دو نماینده ایران در رقابت های سطح دوم باشگاهی آسیا هستند اما 
سایر کشورها به استثنایی آن کشورهایی که تیم هایشان شانس حضور در لیگ نخبگان را داشتند با یک 

نماینده در این تورنمنت حاضر می شوند.

رکوردزنی شهاب زاهدی در  ژاپن 
مهاجم ایرانی آویسپا فوکوئوکا نمایش مؤثری در جریان دیدار مقابل ساپورو داشت. به گزارش »ورزش 
سه«، شهاب زاهدی پس از پنج بازی دوری از ترکیب آویسپا فوکوئوکا در رقابت های جی لیگ ژاپن، در 
دیدار اخیرشان در هفته بیست و ششم این مسابقات مقابل ساپورو به جمع نفرات اصلی بازگشت و در 
حضور ثابت خود دوباره توانست گلزنی کند و علاوه بر آن، آمار خوبی از نظر فردی بر جای بگذارد. مهاجم 
ایرانی آویسپا فوکوئوکا در دیدار مقابل ساپورو علاوه بر گلزنی، چهار بار برای باز کردن دروازه حریفشان 
اقدام کرد که دو ضربه او در چهارچوب بود و یکی از آنها به تور چسبید تا بهترین عملکرد را بین بازیکنان 
تیمش از این نظر داشته باشد. شهاب زاهدی مثل همیشه در ثبت سرعت دوندگی و استارت لحظه ای 
هم بهترین رکورد را بین بازیکنان آویسپا فوکوئوکا به ثبت رساند و با سرعت ۹/۳۳ کلیلومتر بر ساعت، 
بالاترین آمار را بین تمام بازیکنان تیمش مقابل ساپورو داشت. مهاجم ایرانی آویسپا فوکوئوکا در دیدار 
مقابل ساپورو برای بیست و یکمین بار در جی لیگ ژاپن به میدان رفت و توانست نُهمین گل خود در این 

رقابت ها را به ثمر برساند و جایگاهش را در هفته های آینده تثبیت کند.

مستطیل سبز

 سپاهانی های تازه وارد 
به هفته اول می رسند

بازیکنان جدیــد تیم فوتبال ســپاهان می 
توانند در بازی با چادرملو تیم خود را همراهی 

کنند.
به گزارش »مهر«، تیم فوتبال ســپاهان در 
هفته اول رقابت هــای لیگ برتــر در فصل 
بیســت و چهارم باید روز جمعــه ۲6 مرداد 
در ورزشــگاه نقش جهان از تیــم چادرملو 
میزبانی کند. تیم ســپاهان نسبت به فصل 
گذشــته با تغییرات زیــادی در ترکیب خود 
مواجه شــده و بازیکنان جدیدی به این تیم 
اضافه شــده اند. در حالی که گفته می شــد، 
باشگاه ســپاهان به دلیل عدم ثبت قرارداد 
نمی توانــد از مهدی لیموچــی، محمدامین 
حزباوی، جواد آقایی پور و حسین گودرزی 
در ترکیب خود استفاده کند اما این موضوع 
صحت ندارد. باشگاه سپاهان قرارداد تمامی 
بازیکنان تیم فوتبال خود را به ثبت رسانده اند 
و ژوزه مورایس در اولین هفته لیگ برتر همه 
بازیکنان خود را در اختیار خواهد داشت. اما 
وجود تلاش مسئولان باشگاه اصفهانی برای 
انتقال میزبانی به فولادشهر این امکان برای 
آنها میسر نشــد.  پس از دیدار سپاهان برابر 
شباب الاهلی که در شــرایط بسیار بد چمن 
ورزشگاه نقش جهان برگزار شد و به شکست 
مورایس و شاگردانش منتهی شد، بلافاصله 
مسئولان باشگاه اصفهانی دست به کار شدند 
و نامه نگاری با باشــگاه همشــهری را برای 
بازگشت به فولادشــهر آغاز کردند. مسئولان 
باشگاه سپاهان تصمیم داشــتند بلافاصله 
کار تعویض چمن نقش جهــان را آغاز کنند، 
اما انتقال بازی تیم ملــی از نقش جهان به 
فولادشهر نقشه های آنها را نقش بر آب کرد و 
برای حفاظت از چمن فولادشهر به سپاهان 
اجازه میزبانی در دو بازی ابتدایی فصل داده 
نشد. با این وصف سپاهان باید هر طور شده 
دو میزبانی ابتدایی خــود را در زمین نقش 
جهان سپری نند و سپس به فولادشهر برود 
تا شــرایط برای تعویض چمن نقش جهان 
که تا پایان سال این ورزشگاه را از دسترس 

خارج می کند، مهیا شود.

فوتبال جهان

عکس خبر

گندوز مقابل گاندوها
ITC آلکسی گندوز، گلر شماره یک 
این فصل سرخپوشان صادر شد. به 
این ترتیب این دروازه بان فرانسوی- 
الجزایری  فردا می تواند در چارچوب 
دروازه پرسپولیس مقابل ذوب آهن 

قرار بگیرد.

کاروان ایران در شرایطی با ۱۲ مدال به کار خود پایان داد که در میان کشورهای قاره 
آسیا در مکان پنجم قرار گرفت. به گزارش »فارس«، سی و سومین دوره بازی های 
المپیک، روز یکشنبه با برگزاری مراسم اختتامیه در ورزشگاه استاددوفرانس به 
کار خود پایان داد تــا پرچم المپیک به لس آنجلس آمریکا تحویل داده شــود. 
کاروان ورزش ایران با نام خادم الرضا با ۴0 ورزشکار در ۱۳ رشته در پاریس حاضر 
شد و در نهایت یا ۱۲ مدال )۳ طلا، 6 نقره و ۳ برنز( در رده بیست و یکم جهان در 
میان ۲06 کشور حاضر در بازی ها قرار گرفت. کاروان ایران پس از کشورهای چین، 
ژاپن، کره جنوبی و ازبکســتان این عنوان را تصاحب کرد. ایران در المپیک لندن 
هم در مکان پنجم آسیا پس از چین، ژاپن، کره جنوبی و قزاقستان ایستاده بود.

از میان همســایگان ایران، آذربایجان با ۷ مدال سی ام شــد، بحرین به لطف 
ورزشکارانی که به آنها تابعیت داده با ۴ مدال سی و سوم شد. 

پاکستان با یک مدال طلا در رده 6۲ قرار گرفت. ترکیه بدون مدال طلا، با ۳ نقره و 5 
برنز در رده 6۴ ایستاد. ارمنستان بدون طلا با ۳ نقره و یک برنز در رده 66 ایستاد. 
اردن با یک نقره هفتاد و چهارم شــد. تاجیکســتان با ۳ برنز در رده ۷۹ ایستاد. 

قطر با یک برنز هشتادوچهارم شد. ازبکستان با ۱۳ مدال و به لطف ۸ مدال طلا، 
۲ نقره و ۳ برنز برترین تیم منطقه شــد. هند با جمعیت بیش از یک میلیاردی، 
بدون طلا با یک نقره و 5 برنز هفتاد و یکم شد. نکته دیگر اینکه کشورهایی مثل 
عربستان سعودی با تمام هزینه هایی که در فوتبال انجام داده اند، اصلًا در جدول 

مدالی راه نیافتند.

ایران، پنجمین تیم آسیا در پاریس

چهار شنبه  ۲۴ مرداد ۱۴۰۳ / ۹ صفر ۱۴۴۶ / ۱۴ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۵۴



معاون شهردار اصفهان خبر داد

احداث و توسعه پارکینگ در ۳ نقطه پرتراکم منطقه ۴ اصفهان
معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری اصفهان گفت: احداث و توسعه پارکینگ در سه نقطه پرتراکم 
از اولویت های ترافیکی منطقه ۴ شــهرداری این کلان شهر است. حسین حق شناس در گفت وگو با 
»ایمنا« با اشاره به گستردگی شبکه معابر شهری منطقه ۴ و وجود مراکز تفریحی و خدماتی مهم در 
این منطقه اظهار کرد: توسعه پارکینگ باغ پرندگان و باغ غدیر و احداث پارکینگ در مجاورت بازار کوثر 
از از نیازهای شهری و اولویت های ترافیکی این منطقه است. وی با اشاره به بروز تصادفات و مشکلات 
به وجود آمده در بحث حریم و محدوده شهری افزود: اداره کل راه و ترابری استان بنا بر وظایف قانونی 
خود باید نسبت به ایمن سازی و نصب تجهیزات تابلو و علائم در معابر خارج از محدوده شهری اقدام 
کند. معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری اصفهان با اشاره به احصا و شناسایی چهار گلوگاه در سطح 
منطقه ۴ تصریح کرد: برنامه ریزی بهینه برای رفع گلوگاه های شــهری منجر به روان سازی ترافیک 
شبکه معابر منطقه می شود. حق شناس با اشاره به هزینه های بالای پایه و فنداسیون برای تابلوهای 
راهنمای مسیر گفت: یکی از ظرفیت های شهری در اصفهان وجود عرشه پل ها و سازه های شهری 
است که امکان نصب تابلوهای راهنمای مسیر بزرگ را دارد و می تواند تا ۵۰ درصد در کاهش هزینه ها 
اثربخش باشد. وی با اشاره به فعالیت های صورت گرفته در منطقه ۴ شهرداری خاطرنشان کرد: توجه 
به روشنایی، رؤیت پذیری و ایمنی کانال های عابر پیاده، اجرای طرح های اصلاح هندسی در سطح 
منطقه، همچنین اجرای طرح های کم هزینه با هدف رفع مشکلات ترافیکی، از شاخص های اجرایی 

در این منطقه است که علاوه بر کاهش معضلات شهری موجب رضایت شهروندان خواهد شد.

رئیس اداره برنامه ریزی منطقه ۲ شهرداری اصفهان خبر داد

رشد ۷۶ درصدی بودجه منطقه ۲ اصفهان در ۱۴۰۳
رئیس اداره برنامه ریزی و توســعه سرمایه انســانی منطقه ۲ شــهرداری اصفهان با بیان اینکه در 
مجموع ۳۰۶ میلیارد تومان بودجه کل این منطقه در سال ۱۴۰۲ بوده است، گفت: سال جاری مبلغ 
۱۴۷ میلیارد تومان سال گذشته به مبلغ ۲۶۰ میلیارد تومان افزایش پیدا کرد که این مبلغ نسبت به 
سال گذشته ۷۶ درصد افزایش داشته است. سبحان سحاریان در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: از 
کل بودجه ۱۴۰۲ منطقه ۲ شهرداری اصفهان حدود ۱۴۷ میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان توسط منطقه 
محقق شــد، همچنین ۱۶۰ میلیارد تومان نیز مربوط به ردیف های محرک توســعه است که بعضی 
مناطق ازجمله ۲، ۱۱ و ۱۴ این کلان شهر آن را دریافت می کنند. وی با بیان اینکه در مجموع ۳۰۶ میلیارد 
تومان بودجه کل منطقه ۲ شهرداری اصفهان در سال ۱۴۰۲ بوده اســت، افزود: سال جاری بودجه 
۱۴۷ میلیارد تومانی سال گذشته این منطقه به مبلغ ۲۶۰ میلیارد تومان افزایش پیدا کرد که می توان 
گفت این مبلغ نسبت به سال گذشته ۷۶ درصد افزایش داشــته است. رئیس اداره برنامه ریزی و 
توسعه سرمایه انسانی منطقه ۲ شهرداری اصفهان تصریح کرد: ردیف بودجه این منطقه در بخش 
پروژه های محرک توسعه نیز نسبت به سال گذشته از ۱۶۰ میلیارد تومان به ۱۸۰ میلیارد تومان رسیده 
 که می توان گفت، حدود ۱۲/۵ درصد افزایش داشته است. ســحاریان ادامه داد: در مجموع مبلغ

 ۳۰۶ میلیارد تومان بودجه کل منطقه ۲ شــهرداری اصفهان در ســال جاری به ۴۳۱ میلیارد تومان 
افزایش پیدا کرده که می توان گفت، نسبت به سال گذشــته حدود ۴۰ درصد افزایش داشته است. 
وی اضافه کرد: پروژه های شاخص این منطقه در سال گذشــته، ۲۲ میلیارد تومان بوده که در سال 
جاری به ۲۹ میلیارد تومان افزایش پیدا کرده است، همچنین پروژه های مهم منطقه ای از ۶۰ میلیارد 
تومان به ۶۴ میلیارد و ۲۰۰ میلیون تومان و پروژه های منطقه ای از ۲۴ میلیارد تومان به ۴۲ میلیارد 
تومان افزایش پیدا کرده است. رئیس اداره برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی منطقه ۲ شهرداری 
اصفهان گفت: در ایــن منطقه پروژه های محله محور از ۳۶ میلیارد تومان در ســال گذشــته به ۵۶ 
 میلیارد و ۶۰۰ میلیون تومان در سال جاری و پروژه های مستمر از ۶۷ میلیارد تومان به ۷۵ میلیارد و

 ۳۰۰میلیون تومان افزایش پیدا کرده است.

یک افتتاح متفاوت در اصفهان

این خودپرداز به جای پول میوه می دهد! 

ســازمان ســاماندهی مشــاغل شــهری و فرآورده های کشاورزی 
شــهرداری اصفهان همســو با تکنولوژی روز جهان و با همکاری یک 
شــرکت دانش بنیان، نخستین دســتگاه خودپرداز میوه بسته بندی 
شــده را در میدان آزادی با هزینه دو میلیارد تومان مورد بهره برداری 

قرار می دهد.
به گزارش »ایمنا«، دســتگاه های فروش خودکار و فروشــگاه های 
هوشــمند به بخشــی جدایی ناپذیر از جامعه مدرن تبدیل شده اند و 
راحتی، دسترسی و طیف وسیعی از محصولات را برای مصرف کنندگان 
به ارمغــان آورده اند. ماشــین های فــروش خودکار یــا وندینگ ها، 
دستگاه هایی هســتند که با وارد کردن پول یا کارت بانکی، محصولات 

یا خدمات مختلفی را ارائه می کنند.
وندینگ ها مزایــای زیادی دارند از جمله اینکه نیــاز به حضور نیروی 
انســانی را از بین می برند و به مشــتریان اجازه می دهند به کالاها یا 

خدمات، با سرعت و کارآمدی بیشتری، دسترسی پیدا کنند.
آنها را می توان در طیف گســترده ای از مکان هــا، از جمله فرودگاه ها، 
ایســتگاه های قطار، مراکز خریــد و محــل کار پیدا کــرد. علاوه بر 
وندینگ ها، فروشگاه های هوشــمند نیز مفهوم فروش خودکار را به 

سطح بالاتری برده اند.

این فضاهای خرده فروشــی با به کارگیری فناوری پیشرفته، سهولت 
ماشــین های فروش فناوری هــای دیگری همچون نمایشــگرهای 
تعاملی، رابط های صفحه لمسی و سیســتم های مدیریت موجودی 

ترکیب می کنند.
فروشگاه های هوشمند اغلب محصولات متنوع تری از جمله تنقلات، 
نوشــیدنی ها، میوه، لوازم الکترونیکی، لوازم آرایشــی و حتی اقلام 

گرانقیمت را بفروش می رسانند.

وندینگ ها و فروشگاه های هوشمند در سراسر جهان
بررسی ماشــین های فروش خودکار و فروشــگاه های هوشمند در 
کشورهای مختلف، بینش های ارزشمندی را در مورد اجرا و موفقیت 
آنها ارائه می دهد؛ به عنوان مثال، ژاپن به خاطر مجموعه وســیعی از 
دستگاه های فروش خودکار، از غذاهای گرم و محصولات تازه گرفته تا 

ابزارهای تکنولوژیکی و حتی اقلام لباس، مشهور است.
در ایالات متحده، ماشــین های فروش خودکار در مدارس، ادارات و 
مکان های عمومی رایج هستند و تنقلات، نوشیدنی ها و اقلام راحتی 
ارائه می کنند. کشورهای دیگری همچون آلمان، کره جنوبی و بریتانیا 
نیز تجربه خوبی در استفاده از ماشین های خودکار و فروش قابل توجه 

با ارائه محصول منحصر به فرد و رویکردهای تجربه مشتری دارند.
عوامل فرهنگی نیز تا حد زیادی بر انواع محصولات و خدمات موجود 
در دســتگاه های فروش خودکار و فروشــگاه های هوشــمند تأثیر 
می گذارد؛ به عنوان مثال، در کشــورهایی همچون فرانســه و ایتالیا، 
دســتگاه های فروش خودکار اغلــب باگت های تازه پخته شــده یا 

اسپرسوی داغ می فروشند.
در هند، دستگاه های فروش خودکار غذاهای آماده ارائه می دهند و در 
چین، دستگاه های خودکار فروش خرچنگ زنده یا حتی خودروهای 
لوکس می فروشــند؛ این تغییرات فرهنگی نشان می دهد که چگونه 
ماشین های فروش خودکار و فروشگاه های هوشمند با ترجیحات و 

سنت های محلی سازگار می شوند.
در این راســتا سازمان ســاماندهی مشاغل شــهری و فرآورده های 
کشاورزی شــهرداری اصفهان نیز همســو با تکنولوژی روز جهان و با 
توجه به نیاز شهروندان، با همکاری یک شرکت دانش بنیان، طی هفته 
جاری نخستین دستگاه خودپرداز میوه بسته بندی شده را در میدان 
آزادی، جنب ایستگاه مترو با هزینه دو میلیارد تومان مورد بهره برداری 

قرار می دهد.

تجربه جدید کسب و کار بستری برای نوآوری در اقتصاد
ماشــین های فروش خــودکار و فروشــگاه های هوشــمند از زمان 
پیدایش اولیه شان مسیر طولانی را پیموده اند. از ماشین های سکه ای 
گرفته تا فناوری های فروش هوشمند پیشــرفته، این سیستم های 
خرده فروشــی خودکار، نحوه فروش و مصرف محصــولات را تغییر 

داده اند.
آنها به بخشــی جدایی ناپذیر از زندگــی روزمره تبدیل شــده اند و به 
ترجیحات مختلف مصرف کننده پاسخ می دهند و راحتی را در مقیاس 

جهانی فراهم می کنند.
همانطور که به آینــده می نگریم، ادغام هــوش مصنوعی، یادگیری 
ماشین و تجربیات شخصی سازی شده، صنعت ماشین های فروش 
خودکار را بیشتر شکل خواهد داد و در حالی که چالش ها و مناقشات 
وجود دارد، پیشــرفت ها و نوآوری های جــاری، ظرفیت بالایی برای 
افزایش تجربیات مشتری، رسیدگی به نگرانی های اجتماعی و ایجاد 

پیشرفت های بیشتر در خرده فروشی خودکار دارند.
در مجموع می توان گفت که انتخاب دســتگاه وندینگ برای کســب 

و کارها شاید سخت باشد، اما بی شک تجربه جدیدی خواهد بود.

مدیرعامل ســازمان مدیریت پســماند شهرداری 
اصفهان از احداث پناهگاه جدید ویژه ســگ های 
ولگرد و بلاصاحب خبر داد و گفــت: این پناهگاه با 
اعتباری بالغ بر ۳۰ میلیارد تومــان در حال احداث 

است.
به گزارش »مهــر«، غلامرضا ســاکتی اظهار کرد: 
موضوع جمع آوری ســگ های ولگرد و بلاصاحب 
از سال ها پیش در کشــور مطرح بوده و شهرداری 

اصفهان نیز در این زمینه اقداماتی انجام داده است.
وی افزود: در گذشته، مدیریت اجرایی پناهگاه ویژه 
ســگ های ولگرد و بلاصاحب در اصفهان بر عهده 
گروه های مردم نهاد و حامیان بود که در سال ۱۳۹۳ 
به عهده شــهرداری اصفهان گذاشته شد و پناهگاه 

مرکزی در سال ۱۳۹۵ به بهره برداری رسید.
مدیرعامل ســازمان مدیریت پســماند شهرداری 
اصفهان اضافه کرد: در ســال ۱۴٠٠ پناهگاه مرکزی 
نگه داری سگ های ولگرد و بلاصاحب بازسازی شد 
و اکنون در حال احداث پناهگاه جدید در مجاورت 

پناهگاه مرکزی هستیم.
ساکتی خاطرنشان کرد: پناهگاه جدید با اعتباری 

بالغ بر ۳٠٠ میلیارد ریال در حال ســاخت اســت و 
 در صــورت تکمیل فرآیندهای عمرانی، امســال به 

بهره برداری خواهد رسید.
وی با اشاره به شناسایی، جمع آوری، سالم سازی 
و عقیم ســازی ســگ های ولگرد و فرایند کنترل 
جمعیت آنها اظهار کرد: در حال حاضر روزانه بیش از 

۱٠ سگ ولگرد به پناهگاه منتقل می شوند.
مدیرعامل ســازمان مدیریت پســماند شهرداری 
اصفهان با اشــاره به ظرفیت پناهگاه کنونی گفت: 
میانگین ظرفیــت پناهگاه تعداد ۲٠٠ قلاده ســگ 
است اما در اوج ظرفیت تا ۴٠٠ قلاده نیز در پناهگاه 

نگهداری می شود.

 مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان:

پناهگاه جدید سگ های ولگرد در اصفهان احداث می شود

باغ پرندگان اصفهان، جلوه ای بی نظیر از هم زیستی انسان و 
طبیعت

باغ پرنــدگان اصفهان، با طراحی هوشــمندانه و معمــاری بی نظیر، فضایی فراهم آورده اســت تا 
بازدیدکنندگان نه تنها به تماشای این موجودات زیبا بنشینند، بلکه لحظاتی از آرامش و ارتباطی عمیق با 
طبیعت را تجربه کنند. این باغ، نه تنها مکانی برای نمایش تنوع و زیبایی طبیعت است، بلکه پناهگاهی 
برای آنهایی است که در جست وجوی آرامش و اندکی فاصله از دنیای پر هیاهوی بیرون هستند؛ باغ 
پرندگان اصفهان، با تمام زیبایی ها و شگفتی هایش، گواهی بر هماهنگی و همزیستی انسان و طبیعت 
است؛ جایی که هر کس می تواند لحظه ای از زندگی را در آغوش طبیعت بگذراند و به وجد بیاید. شیما 
شهبازی، کارشناس مسئول تغذیه و قرنطینه باغ پرندگان اصفهان اظهار می کند: ایده تأسیس این 
باغ توسط شهرداری اصفهان با همکاری کارشناسان محیط زیست و طراحان فضای سبز ترسیم شد؛ 
این پروژه با مســاحت ۵۵ هزار متر مربع که ۱۷ هزار متر آن در زیر خانه توری قرار دارد، با هدف ایجاد 
فضایی برای حفظ و نمایش انواع پرندگان و همچنین فراهم کردن مکانی تفریحی و آموزشی برای 
بازدیدکنندگان در سال ۱۳۷۵ احداث شد. وی با بیان اینکه شهرداری اصفهان با بهره گیری از نظرات 
متخصصان و طراحان برجسته، تلاش کرد تا این باغ را به مکانی منحصربه فرد و جذاب برای شهروندان 
و گردشگران تبدیل کند، می افزاید: ۱۷ هزار متر باغ پرندگان با تور پوشش داده شده، این تور بر روی 
۱۶ ستون ۳۲ متری کشیده شده است تا فضایی امن و مناسب برای پرندگان ایجاد شود.  کارشناس 
مسئول تغذیه و قرنطینه باغ پرندگان اصفهان با اشاره به فهرست و تعداد پرندگان این باغ می گوید: 
در حال حاضر حدود ۱۵۰ گونه پرنده در این باغ وجود دارند که جمعاً تعداد آنها به ۳۰۰۰ قطعه می رسد؛ 
تقسیم بندی پرندگان این باغ بر اساس جایگاه زیستی و نوع تغذیه آنها تعیین می شود به عنوان مثال 
پرندگان گوشت خوار، ماهی خوار، دانه خوار، همه چیزخوار و شهدخوار هر کدام الگوی غذایی متفاوتی 
دارند که بر اساس نوع تغذیه و نحوه زیســتی آنها جایگاه مطلوبی برایشان در نظر گرفته شده است. 
شهبازی تصریح می کند: پرندگانی که سازگاری بیشتری با انسان و محیط از نظر سرما، گرما و رطوبت 
دارند، داخل محوطه باغ رها شده اند، اما پرندگان نادر و کمیاب که ارزش بالایی دارند در محفظه های 
شیشه ای نگهداری می شوند و شــرایط مطلوبی برای آنها در فصل های مختلف در نظر گرفته شده 
است. وی با اشــاره به واحدهای فعال باغ پرندگان اصفهان ادامه می دهد: در حال حاضر پنج واحد 
اجرایی شــامل واحدهای تکثیر، تغذیه، قرنطینه، کلینیک و بهداشت و تاکسیدرمی در باغ پرندگان 
مشغول فعالیت هستند. کارشــناس مســئول تغذیه و قرنطینه باغ پرندگان اصفهان می گوید: باغ 
پرندگان اصفهان بر اساس نیاز خود از طریق واسطه هایی که دارد اقدام به تهیه و خرید پرنده می کند، 
البته مردم از سراسر نقاط کشور پرنده هایی همچون قناری، کوکاتیل، بلبل خرما، مرغ مینا، فنچ، مرغ 
عشق، طاووس و قرقاول به باغ پرندگان اصفهان اهدا می کنند و در ازای آن بلیت رایگان بازدید از باغ 
پرندگان را دریافت می کنند. شــهبازی تصریح می کند: نظارت منظم پزشک سازمان دامپزشکی و 
محیط زیست اصفهان بر باغ پرندگان، نقش حیاتی در حفظ سلامت و ایمنی پرندگان این مجموعه 
دارد که این نظارت ها شامل بررسی های دوره ای، آزمایش های دقیق و اجرای اقدامات پیشگیرانه برای 
جلوگیری از شیوع بیماری ها است و همکاری مستمر این سازمان ها با مدیریت باغ پرندگان موجب 
شده است تا این مکان به عنوان یکی از مراکز مهم حفاظت از تنوع زیستی، در شرایط بهینه ای از لحاظ 
بهداشتی و زیست محیطی قرار داشته باشد. وی با اشاره به اینکه باغ پرندگان اصفهان طی چند سال 
گذشته با وجود گسترش آنفلوآنزای مرغی در سراسر کشور، توانست از ورود این ویروس به محیط 
خود جلوگیری کند که این موفقیت به لطف تلاش های مستمر و دقیق کارکنان باغ برای حفظ سلامتی 
و ایمنی پرندگان حاصل شده است، ادامه می دهد: اقدامات پیشگیرانه و کنترل های بهداشتی منظم، 
همچون ضدعفونی مداوم و بررسی های دقیق سلامت پرندگان، جز تدابیری بوده که موجب شده باغ 
پرندگان اصفهان به عنوان یکی از معدود مکان هایی در کشور باشد که از این بیماری مصون مانده است. 
کارشناس مسئول تغذیه و قرنطینه باغ پرندگان اصفهان می گوید: گران ترین پرنده ای که تاکنون تهیه 
کرده ایم، توکان و هورنبیل )نوک شاخ( است؛ البته هورنبیل ها یک جفت بودند که چندسال پیش به 

علت بیماری تلف شدند.

با مسئولان

خبر روزاخبار

 دستیار شهردار در امور هیئت های 
مذهبی و مساجد شهرداری اصفهان:

ستاد اربعین به ستاد دائمی 
 در شهرداری اصفهان 

تبدیل شده است
دستیار شــهردار در امور هیئت های مذهبی و 
مساجد شهرداری اصفهان گفت: ستاد اربعین 
به ستاد دائمی در شــهرداری اصفهان تبدیل 
شده اســت، وظایف خود را می داند و هر سال 
در مسیر رشــد و بالندگی گام بر می دارد که به 
خلوص، عشــق و علاقه خادمان به ســاحت 

اباعبدا... الحسین )ع( بازمی گردد. 
به گزارش »ایمنا«، محمدعلی خبوشــانی در 
جریان بازدید از فعالیت خادمان شهرداری در 
کربلای معلی با اشاره به فعالیت ستاد اربعین 
شــهرداری اصفهان اظهار کرد: افــرادی که در 
قالب این ستاد به شــهر کربلا اعزام شده اند، 
عاشــقانه، خالصانه و با انگیزه خدمت رسانی 
می کنند. وی افزود: ســاختمانی که توســط 
شــهرداری کربــلا در اختیــار ســتاد اربعین 
شــهرداری اصفهان قرار گرفته، بسیار مجهز و 
بزرگ است و تجهیزاتی که از اصفهان به کربلا 
ارسال شده، کامل است. دستیار شهردار در امور 
هیئت های مذهبی و مساجد شهرداری اصفهان 
با بیان اینکه خادمان شهرداری اصفهان که در 
عرصه های مختلف در شــهر کربلا حضور پیدا 
کرده اند، فراتر از وظیفه اداری و خالصانه در حال 
خدمت رسانی و آماده پذیرایی از زائران هستند، 
گفت: در اربعین سال جاری پاکبانی و تنظیف 
کلیدی ترین معابر شــهر کربلا به شــهرداری 
اصفهان واگذار شــده که کار دشــواری است، 
اما خادمان شهرداری نشــان دادند خستگی 
برای آنها معنایی ندارد و به رغم گرمای شــدید 
هوا، عاشــقانه در حال خدمت رسانی هستند. 
خبوشانی ادامه داد: در اصفهان در بحث خرید 
با ظرافت و دقت تمام درخواســت های ستاد 
اربعین اجابت شــد و مدیریت شهری به ویژه 
شــهردار اصفهان و اعضای شــورای اسلامی 
شهر اصفهان که فعالیت دو سال اخیر خادمان 
شهرداری را در ســتاد اربعین مشاهده کردند، 
بودجه مناسب در بودجه سالانه شهرداری به 

این امر اختصاص دادند. 

مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اصفهان گفت: سی وهشتمین ویژه برنامه »به احترام مردم اصفهان« روز چهارشنبه)امروز( با بهره برداری از ساختمان 
جدید بازار روز کوثر، سه بازار روز جدید میوه و صیفی جات در محلات شهر و نخستین خودپرداز میوه در میدان آزادی برگزار می شود.

به گزارش »ایمنا«، ســیدعلی معرک نژاد گفت: ســاختمان جدید بازار روز کوثر در منطقه ۲ شهرداری این کلان شهر را روز چهارشــنبه )امروز( با هزینه ای در حدود 
۱۵۰میلیارد تومان افتتاح خواهیم کرد تا شــهروندان بتوانند مایحتاج خود را از این بازار تأمین کنند. وی تصریح کرد: اقدام جدید دیگر دوره ششم مدیریت شهری 
اصفهان با تجربه ای که از بازارهای روز کوثر در این چند سال داشتیم، راه اندازی بازارهای جدید میوه و سبزیجات است که در این راستا توانستیم این مدل جدید را 
به شهر اضافه کنیم تا همچون بازارهای کوثر که خدمات و امکانات مورد نیاز را در زمان و کیفیت مناسب در اختیار مردم قرار می دهد، در زمینه میوه و سبزیجات نیز 

این اقدام را انجام دهیم. 
معرک نژاد خاطرنشان کرد: از سال گذشته راه اندازی بازارهای میوه را در مناطق مختلف در دستور کار قرار دادیم و با اقدامات انجام شده در هفته جاری نیز سه بازار 
روز جدید به بازارهای روز میوه و سبزیجات شهر اصفهان راه اندازی خواهیم کرد. مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اصفهان افزود: این بازارها در مناطق ۲، 

۶ و ۷ شهرداری بهره برداری می شود که امیدواریم بتوانیم خدمات و تسهیلاتی که بتواند اقتصاد مردم و شهر را بهبود ببخشید، برای شهروندان و کسبه فراهم کنیم.

امروز،۳ بازار روز  میوه در اصفهان افتتاح می شود

 آغاز ارائه خدمات 
خادمان اربعین 

شهرداری اصفهان در 
کربلا

با اســتقرار تیم خدماتی شــهرداری 
اصفهان در کربلا ارائه خدمات شهری 
به زائران حســینی توســط خادمان 
اربعین شامگاه دوشنبه بیست ودوم 

مرداد ماه آغاز شد.
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محمدیاســر طیب نیا، مدیرعامل فولاد مبارکه، روز جمعه 19 مردادماه، در جریان 
بازدید از برخی پروژه هایی که با مشارکت این شرکت در منطقه پیرامونی آن در حوزه 
مسئولیت های اجتماعی سازمان در دست اقدام است، گفت: در فلسفه وجودی 
فولاد مبارکه و به تبع آن، همه اقداماتِ نشأت گرفته از تفکر حاکم بر فولاد مبارکه، 
خلق آینده بهتر برای ایران و ایرانیان را محور قرار داده ایم. امروز مدل حرکتی فولاد 
مبارکه در حوزه مسئولیت های اجتماعی، توانمندسازی و جلب مشارکت حداکثری 
ظرفیت های مردمی ازجمله جوانان، نخبگان، خیرین و کنشــگران اجتماعی در 
مناطق مختلف اســت. وی گفت: امروز ظرفیت های متعــددی را در حوزه های 
مختلف تولید، توســعه، خودتأمینی در حوزه های بــرق، گاز و آب، فعالیت های 
زیســت محیطی، نوآوری و فناوری، حمایت از شرکت های دانش بنیان در قالب 
تشکیل CVC و شرکت پشتیبانی از نوآوری و فناوری و مسئولیت های اجتماعی 
به کار گرفته ایم و خوشبختانه شاهد این هستیم که اتفاقات بزرگ و ارزشمندی 
در همه ایــن حوزه ها رخ داده اســت. مدیرعامل فولاد مبارکــه تصریح کرد: طی 
یکی دو ســال اخیر فولاد مبارکه نگاه خود در حوزه مسئولیت های اجتماعی را با 
جدیت هرچه بیشتر و البته با نوآوری در این زمینه دنبال کرده است. این شرکت 
در رویکرد جدید خود در حوزه مسئولیت های اجتماعی دو فصل اساسی را دنبال 
کرده اســت: فصل اول آن توانمندســازی و فصل دوم آن جلب مشارکت های 
مردمی و اجتماعی اســت. وی ادامه داد: در رویکرد جدید، بسترســازی جهت 
جلب مشارکت های مردمی و اجتماعی با به کارگیری ظرفیت های سایر خیرین و 
فعالان عرصه اجتماعی تعریف و پیاده سازی شده است. در این رویکرد، به جای 
اینکه فولاد مبارکه بســته های حمایتی ارائه کند و فعالیت های حمایتی در قالب 
توزیع کمک های جنسی و نقدی داشته باشــد، در قالب توانمندسازی و آموزش 
در کنار مردم قرار گرفته و با جلب مشــارکت آنها، مسیر رشد پایدار را برای مناطق 
محروم هموار نموده است. طیب نیا با اشاره به اهمیت آموزش و توسعه فردی که 
در این فرایند برای مردم حاصل می شــود، گفت: اگرچه این راهبرد ممکن است 
نسبت به تخصیص کمک نقدی به متقاضیان زمانبر باشد و در بازه زمانی بیشتری 
پروژه های جاری به بار بنشــیند؛ اما به عنوان مثال، امروز بعد از دو سال مشاهده 
می کنیم که تک تک برنامه ها و پروژه هایی که طی یکی دو سال اخیر در این حوزه 
در مناطق مختلف تعریف کرده ایم به ثمر نشسته و می توانیم بذرهای کاشته شده 
در حوزه مســئولیت های اجتماعی را خوشــه چینی  کنیم. وی خاطرنشان کرد: 
خوشبختانه امروز شاهد این هستیم که اتفاقات بســیار خوبی در این حوزه رخ 
 داده است؛ در حوزه کشاورزی، کشــاورزان دوره های آموزشیِ خوبی را پشت سر 
گذاشــتند و پس از این آموزش ها و بعد از اینکه با اهداف این طرح آشنا شدند، 

راندمان عملکرد آنها بین 10 تا 15 درصد افزایش  یافته اســت. همچنین در حوزه 
دام پروری، واکسیناســیون و خوراک دام نیز شــرایط به همین صورت است. از 
سوی دیگر شاهد هستیم که در حوزه شــیلات نیز در منطقه ای که صدها مرکز و 
حوضچه پرورش ماهی با مصرف آب زیاد و راندمان بســیار کم فعالیت داشتند، 
خوشبختانه با مطالعاتِ همکاران ما در این حوزه ها و پس از بررسی راهکارهای 
نوین در این زمینه ها، امروز روش های اصولی در دست اقدام قرار گرفته و بهره وری 
تولید محصول حوزه شیلات را بیش از دو برابر افزایش داده است. علاوه بر این در 
مناطقی که با کمبود آب مواجهیم با اجرای پروژه های مدنظر مصرف آب نیز حدود 
90 درصد نسبت به قبل کاهش می یابد. مدیرعامل فولاد مبارکه از احداث مدارس 
پیشــرفت و آبادانی به عنوان یکی از اتفاقات خوب دیگر در حوزه مسئولیت های 
اجتماعی در مناطق موردنظر یاد و اضافه کرد: طی یکی دو ســال اخیر با احداث، 
تجهیز و یا کمک به تجهیز هنرستان های موجود در مناطق مختلف سعی کردیم 
مراکزی را آماده کنیم که در حوزه های کشاورزی، دام، شیلات، گلخانه و سایر موارد 
به یک مرکز آموزش فنی و حرفه ای تبدیل شوند تا خودشان بتوانند در ادامه مسیر، 
حتی مواقعی که مجموعه هایی مانند فولاد مبارکه حضور ندارند، با آموزش افراد، 
این مسیر را با شتاب و قدرت بیشتری ادامه دهند. طیب  نیا گفت: معتقدیم وقتی 
آموزش و توانمندسازی لازم انجام شود، صدها مربی پرورش یابند، وقتی مدارس 
پیشرفت منطقه ای شکل گیرد، شاهد این خواهیم بود که حتی در زمان عدم حضور 
ما نیز این جریان ادامه می یابد. وی افزود: گلخانه جدیــدی که با الگوی جدید 
فولاد مبارکه بنا نهاده شده از اولین گلخانه هایی است که در استان اصفهان با این 
تکنولوژی در کنار یکی از مدارس پیشرفت بنا شده و ازآنجا که در استان اصفهان 
به شدت با محدودیت آب مواجهیم، طراحی این گلخانه به روش جدید به گونه ای 
انجام شده است که نسبت به گلخانه های مشــابه حدود 90 درصد در مصرف آب 

صرفه جویی می شود.

به دنبال پیگیری  های نماینده شهرستان  های نایین و خور و بیابانک در مجلس 
شورای اســلامی و ابلاغ پروژه  های USO وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات 
به شرکت ارتباطات ســیار ایران )همراه اول(، با تلاش شبانه روزی تلاشگران 
مخابرات منطقه اصفهان در معاونت ارتباطات ســیار، 11 پروژه سایت جدید و 
ارتقای شبکه اپراتور همراه اول در این حوزه انتخابیه اجرایی شد. گفتنی است؛ 
این طرح ها شامل ایجاد 5 سایت جدید در مناطق جگارگ، خنج، آبگرم، نیشابور 
و حسین آباد هفتومان و سه پروژه ارتقا به باند پهن در سایت  های درحال کار مصر، 
آفرین و بازیاب شهرســتان خوروبیابانک و احداث سه سایت جدید در مناطق 
معادن شهید حججی، سهیل و سپرو و یک پروژه ارتقا به باند پهن در سایت در 

حال کار اشکستان در شهرستان نایین می باشد.
  لازم به ذکر اســت؛ این تحولات که با پیگیری ها و جذب اعتبارات مالی توسط 

معاونت ارتباطات سیار مخابرات منطقه اصفهان انجام شده، باعث بهبود پوشش 
شبکه  همراه اول و ارتقای خدمات ارتباطی در این مناطق خواهد بود.

مجری طرح اتصال شهرک انرژی اصفهان به راه آهن سراسری ایران از صدور مجوز 
ساخت 83 کیلومتر خط ریلی برای اجرای این طرح خبرداد و گفت: با بهره برداری از 
این طرح بیش از 140 هزار تردد تریلر حمل فرآورده های نفتی در سال از جاده های 
اصفهان حذف می شود. به گزارش »ایرنا«، به مجموعه صنایع مستقر در شمال 
غربی کلانشهر اصفهان از جمله پالایشگاه، پتروشیمی ، نفت جی، نفت سپاهان 
و نیروگاه شهید منتظری »شــهرک انرژی اصفهان« گفته می شود. علی محمد 
یسلیانی در گفت و گو با »ایرنا« افزود: این خط راه آهن در واقع مناطق شمال غربی 
و غرب اصفهان را به شرق این استان در ایستگاه »ورتون« متصل می کند و تأثیر 
زیادی در کاهش هزینه های حمل و نقل، مصرف سوخت، آلودگی هوا و تصادفات 
و حوادث جاده ای دارد. وی با بیان اینکه مجوزهای مورد نیاز برای احداث این خط 
آهن پس از دو سال پیگیری و اســتعلام از مراجع مرتبط از جمله محیط زیست 
صادر شده است، اظهار کرد: طرح اتصال پالایشگاه اصفهان به راه آهن سراسری 
توسط اداره کل راه و شهرسازی و شورای برنامه ریزی استان اصفهان تصویب شد. 
یسلیانی خاطرنشان کرد: این خط راه آهن از شهرستان های شاهین شهر و میمه، 
برخوار و کوهپایه عبور می کند و به ایستگاه قطار ورتون در شرق اصفهان متصل می 
شود. وی با بیان اینکه صنایع مســتقر در غرب و شمال غربی اصفهان می توانند 
از این خط راه آهن برای حمل و نقل محموله های خود استفاده کنند، تأکید کرد: 
راه آهن یکی از زیرساخت های اصلی در حمل و نقل به شمار می آید و به توسعه 
زیرساخت های کشور کمک می کند. وی از خریداری ریل مورد نیاز برای اجرای 
این طرح از ذوب آهن اصفهان به میزان 13 هزار تن و در راستای حمایت از تولید 

داخل خبرداد و گفت: مقدمات لازم برای انتخــاب پیمانکار این طرح نیز در حال 
اجراست. یسلیانی، زمان اولیه برآورد شده برای اجرای این طرح و بهره برداری از 
آن را 36ماه عنوان کرد. طرح اتصال شهرک انرژی اصفهان به راه آهن سراسری 
شامل 83کیلومتر خطی ریلی، 12 تقاطع اصلی غیرهمسطح، 2 ایستگاه تلاقی 
و سبقت در میانه راه و همچنین شــبکه خطوط و ایستگاه بارگیری در پالایشگاه 
نفت اصفهان است. به گزارش »ایرنا«، قرارداد فروش 13 هزار تُن ریل ملی برای 
استفاده در پروژه اتصال شهرک انرژی اصفهان به راه آهن سراسری، اسفند 1402 
بین شرکت سهامی ذوب آهن و پالایشگاه اصفهان منعقد شد. شرکت پالایش 
نفت اصفهان)پالایشگاه اصفهان( در زمان حاضر وظیفه تأمین حدود 25 درصد 
از سوخت کشور را بر عهده دارد و بنزین و گازوییل از محصولات اصلی آن به شمار 

می آید به طوری که سوخت 16 استان از جمله اصفهان را تأمین می کند.

مدیرعامل فولاد مبارکه مطرح کرد؛مجوز اتصال شهرک انرژی اصفهان به راه آهن سراسری با ۸۳ کیلومتر خط ریلی صادر شد
پیشرفت های بزرگ و كوچك در حوزه مسئولیت های اجتماعی در منطقه با الگوی جدید 

فولاد مباركه و با اتكا به ظرفیت های مردمی

توسعه کم سابقه شبکه همراه اول در خور و بیابانک و نایین

منبع: بازار 
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